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Окончателното решение за цената ще бъде взето от КЕВР на
1 февруари. Доставките на газ от Русия не са застрашени, увери
шефът на държавното дружество Николай Павлов.

   о повод информацията, че в
края на месеца щели да тръгнат
преговори с транспортните фирми
за увеличаване на тол таксите и
разширяване на обхвата на тол
системата, от бранша вече започ-
наха да се чуват апокалиптични
вопли за фалити. Вярно е, че кри-
зата удари сериозно транспортния
бизнес, но не трябва да забравяме,
че прословутата тол система, за
платено преминаване по пътищата
на тежките камиони, която бе
създадена и тръгна по времето на
бащицата Борисов, бе адски не-
справедливо скалъпена, макар обе-
щанията да бяха светли.

Нейното съществуване бе оп-
равдано от Борисов с това, че е
крайно време тези, дето най-много
рушат пътищата (тежкотоварният
трафик), да започнат да плащат
справедливо. Не трябва да забра-
вяме и репликата му отпреди бли-
зо три години, когато се прозина
от джипката: “Тол системата я
вкарвайте! Да се почва! Тия тиро-
ве, където вървят, да плащат... Тол-
ът е печатница за пари - изкарвай-
те си пари”.

Последваха преговори с пре-
возвачите, недоволство и заплахи
за протести от тяхна страна и,
видите ли, сериозно бе намален
първоначално обявеният обхват на
пътищата, за които тежките ками-
они да плащат. Така в тол-а попад-
наха единствено магистралите и
първокласните пътища - малко над
3000 км от общо над 20 000 км
републиканска пътна мрежа.
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Нито един български
войник няма да участва във
военни действия на чужда
територия, увери военният
министър Стефан Янев в
отговор на въпрос на пред-
седателя на комисията по
отбрана Атанас Зафиров.

Един батальон от около
1000 души наши войници ще
бъде активиран със задача да
засили тренировките си и да
се включи в учения на НАТО
предвид ескалацията на на-
прежението между Алианса
и Русия, подчерта Янев.

Главните рискове от во-
енен конфликт в Украйна за
България са в сферата на
енергетиката и по-конкрет-
но в санкциите с газа, пояс-
ни премиерът Кирил Пет-
ков. Той беше категоричен,
че българските домакинства

и бизнесът ще имат алтер-
натива при такъв сценарий.

Втората част от заседа-
нието се проведе при закри-
ти врата заради чувствител-
на класифицирана информа-
ция.

Стр. 2

Мая ЙОВАНОВСКА

Стр. 9

Íàø âîéíèê íÿìà
äà ó÷àñòâà âúâ
âîåííè äåéñòâèÿ
Рисковете за България от конфликт в Украйна
са в енергетиката, заяви премиерът Кирил Петков

СНИМКА БГНЕС
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Áúëãàðñêàòà àðìèÿ ùå å
âîäåùà â îõðàíàòà íè
В учение на НАТО ще участваме с батальон от 1000 човека, който
ще действа само на територията на страната, поясни Стефан Янев

“Българската отбранителна страте-
гия в кризата около Украйна ще бъде
изградена и фокусирана на база българ-
ската армия. Тя ще бъде водеща, което
означава наши войски и наше командва-
не и реално българско военно лидерст-
во”. Това съобщи вчера премиерът Ки-
рил Петков по време на извънредното
заседание на Народното събрание. В
него участваха министрите на отбрана-
та и на външните работи Стефан Янев и
Теодора Генчовска, както и ръководите-
лите на ДАНС, ДАР и Военното разуз-
наване. Темата на изслушването беше
във връзка с конфликта Русия-Украйна,
напрежението НАТО-Руска Федерация
и ролята на България в процеса на взе-
мане на решения в НАТО по темите,
както и по разполагане на съюзнически
въоръжени сили на територията на Ре-
публика България. Искането беше вне-
сено на 24 януари с подписите на 59

депутати от ГЕРБ.
 Целта е България повече да не е

само консуматор на сигурност, а да е
конструктивен партньор в НАТО,
изтъкна Петков. По думите му трябва
да работим с всички възможни средства
за деескалация на напрежението и да се
използват абсолютно всички възможно-
сти конфликтът да бъде решен по дипло-
матически път. Премиерът обясни, че
през годините има дефицити в армията,
като са правени “несистемни” инвести-
ции. Кризата ще бъде използвана, за да
се инвестира в армията ни. Правителст-
вото ще направи така, че не просто да се
купува несистемно избрана техника, а
да се фокусираме в това армията да за-
еме своето достойно място на равно-
стоен член на Алианса, подчерта Пет-
ков. Той припомни, че на закрито засе-
дание по-рано къбинетът е обсъдил до-
клада на министъра на отбраната Сте-

фан Янев, който е представил в детайли
информация по повод ситуацията с на-
прежението между НАТО и Русия.

И Петков, и Янев отрекоха катего-
рично, че България ще участва пряко в
конфликта между Русия и Украйна и че
на наша територия ще бъдат разполага-
ни чужди войски. Министърът на от-
браната обясни пред депутатите, че като
член на НАТО България ще се включи в
негово учение с батальон от не повече
от 1000 души български войски. “Под-
разделението ще е под българско команд-
ване, ще действа само на територията
на нашата страна и няма да участва в
други акции на Алианса. Тренировката
и военната подготовка на нашия баталь-
он ще става с участието на други сили.
По този начин ше се използва меха-
низмът за предаване на опит и практи-
ки, които поради недофинансирането на
нашата армия не могат да бъдат реали-

зирани”, поясни Янев. В търсенето на
демонстрация на възпиращ потенциал,
който да сме готови да заявим в рамките
на НАТО, ние всъщност преследваме
развитие на собствените си възможнос-
ти, армията и въоръжените сили, уточ-
ни военният министър. Янев беше кате-
горичен, че нито един български войник
няма да участва в акция на НАТО в
Украйна, без такова решение да е взето
от Народното събрание и Министер-
ския съвет.

Външният министър Теодора Генчов-
ска увери, че българската държава от-
стоява във всички форми дипломатичес-
кия начин за решаване на проблема Ру-
сия-Украйна. “Дипломатическото гово-
рене е важно да бъде подкрепено от
самочувствие, че разполагаме с необхо-
димите отбранителни способности. Това
ще докаже, че ние сме коректен и пред-
видим съюзник на НАТО”, посочи тя.

Близо два часа продължиха разпра-
виите и пререканията, докато НС пре-
крати пълномощията на депутата от
ИТН Александър Тодоров, който е
определен за изп. директор на спорт-
ния тотализатор. Оставката му беше
приета със 144 гласа “за”, без против
и един въздържал се. ГЕРБ-СДС не
участваха в гласуването.

Скандалът се развихри след като
стана ясно, че Тодоров е депозирал

Ñúñ ñêàíäàë îñâîáîäèõà êàòî äåïóòàò íîâèÿ øåô íà òîòîòî

Юлия КУЛИНСКА

молба за освобождаването си като на-
роден представител. Според гербаджи-
ите той я е подал едва след като е из-
бран за изп. директор на спортния то-
тализатор. Бяха цитирани разпоредби-
те на Закона за публичните предприя-
тия, според които член на управите-
лен орган не може да бъде лице, което
заема публична длъжност. Деклараци-
ята за конфликт на интереси пък била
с невярно съдържание и бившите уп-
равляващи призоваха прокуратурата
да се самосезира.

ДПС подкрепи ГЕРБ. Имаме
престъпление, предприехте ли дейст-

вия да бъде сезирана прокуратурата,
заяде се Джейхан Ибрямов с шефа на
НС Никола Минчев. Дали определено
действие представлява престъпление
не се определя в тази зала и следва да
се въздържаме от квалификации, не му
остана длъжен Минчев.

Ива Митева от ИТН защити колега-
та си Тодоров. Тя посочи, че той е дек-
ларирал конфликт на интереси, за кое-
то според законовите разпоредби, при-
ети от ГЕРБ, разполагал с едномесечен
срок за отстраняването им. Всички сме
подали такава декларация, когато сме
станали народни представители, при-

помни Митева. Александър Тодоров е
спазил закона и няма основание за този
спор в момента, категорична е тя.

“Слушайте внимателно какво ви го-
вори Ива Митева. Хубаво е да се об-
разовате безплатно”, възмути се пред-
седателят на ПГ на ИТН Тошко Йор-
данов. Тотото е част от порочния мо-
дел на ГЕРБ, който е прогнил и в мо-
мента тече изчегъртването му, обясни
той. “Нарушение на закона няма. Не
отговаря на истината, че съм назна-
чен. Избирането ми се конституира от
вписването ми в Търговския регистър”,
защити се Александър Тодоров.

Николай и Евгения Баневи
са завели дело за морални вре-
ди и настояват да получат 60
000 лв. обезщетение от глав-
ния прокурор Иван Гешев и
петимата му заместници - Де-
сислава Пиронева, Даниела
Машева, Красимира Филипова,
Пламена Цветанова и Бори-
слав Сарафов. За това съобща-
ва пред “Сега” адвокатът на
семейството Михаил Еким-
джиев. Поводът е писмото на
главния прокурор до 67 евро-
пейски институции. В него
Гешев се оплаква от натиск и
тормоз от другите власти, ко-
ито били причина за непри-
ключили дела срещу “известни
олигарси”, сред които и това
срещу Баневи.

Искът ни изобличава юри-
дическата нищета и моралната
несъстоятелност на ръководст-
вото на българската прокура-
тура, коментира Екиджимов.
Според него той е и оценка за
кадровата политика на ВСС,
който допуска хора без морал
не само да стават прокурори,
а да заемат ръководни позиции.

СНИМКА БГНЕС

В Стара Загора се проведе кръводарителска акция под надслов “Сподели
силата си, дари кръв!”. Организаторите казват, че в основата на кампанията
е силата да бъдем единни и съпричастни, човеколюбиви и отговорни

Áàíåâè ñúäÿò çà òîðìîç
Ãåøåâ è çàìåñòíèöèòå ìó

Писмото на Гешев и заместни-
ците му е написано в “странен
сюрреалистичен епистоларен
жанр” и Баневи съвършено
безпричинно са замесени в
него. “Контекстът, в който сме
поставени, е позорящ. Наричат
ни “олигарси” и “считани от
обществото за недосегаеми за
правоохранителните органи”.
Според тях и като ги наричат
“отговорни” за престъпления”,
пише в исковата молба. “Това
се равнява на виновни, т.е.
осъдени с окончателен съдебен
акт, какъвто срещу тях няма.
И това нарушава презумпция-
та, че са невинни”, мотивират
се ищците.

Екимджиев припомня, че
през октомври м.г. Баневи
вече осъдиха България в
Страсбург за това, че като
шеф на спецпрокуратурата
Гешев е нарушил презумпция-
та за невиновност. Адвокатът
смята, че прокуратурата може
безнаказано и безконтролно
да обвини всекиго във всичко,
за да може публично да го
демонизира.
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ

Î, ÷óäî! ÃÅÐÁ è ÄÏÑ
ãîâîðÿò îò òðèáóíàòà
çà Êîíñòèòóöèÿòà è
ÿ öèòèðàò. Êàê äà
íÿìà ïðîìÿíà, òîâà
å ïðîñòî ÷óäî

Депутатът Искрен Митев от
“Продължаваме промяната”

Новият програмен пери-
од на Програмата за разви-
тие на селските райони бе
акцент на разговорите меж-
ду зам.-министъра на земеде-
лието Стефан Бурджев и чле-
нове на УС на Национално-
то сдружение на общините в
Република България
(НСОРБ). “Има решение ин-
тегрираният териториален
подход да бъде заменен в
следващия програмен период
с гарантирани бюджети за
всяка община. По този начин
за всяка обшина ще има га-
рантиран ресурс и средства-

Да бъде създаден Обществен
съвет по околна среда към община
Русе обсъдиха кметът на града Пен-
чо Милков и новият директор на
РИОСВ инж. Цонка Христова. Те
разговаряха за мерките, които тряб-
ва да бъдат приложени, за да се спре
замърсяването на въздуха в региона.

За първи път от години количест-
вото на фините прахови частици, ко-
ето се контролира от общината, е
ниско, сподели Милков. През цялата
2021 г. дните с превишения на ФПЧ
са били 27, през 2020 - 55, а през
2019 г. - 42, при норма от 35 дни
годишно. Кметът изрази съмнение, че
строително-ремонтните дейности на
ВиК могат да повишат тези стойно-
сти, но бе категоричен, че работата
няма да спре.

“Заложили сме подмяната на бли-
зо 1400 печки на дърва в целия град
с нови, служителите ни продължат
да санкционират случаи на нерегла-
ментирано горене от домакинствата
и продължаваме да мием редовно ули-
ци и булеварди, за да се справим със
запрашаването”, поясни Милков.

На срещата беше повдигнат
въпросът за промишлените замърси-
тели. Милков и инж. Христова бяха
единодушни, че освен служителите на
РИОСВ, проверки в предприятията
трябва да извършват и представители
на Дирекцията за национален строи-

Координацията между държавата и общините за подобряването
на имиджа на България бяха част от темите, обсъдени от
кметовете и министъра на туризма Христо Проданов

Îáùåñòâåí ñúâåò ïî îêîëíà ñðåäà ïðàâÿò â Ðóñå

Âëàñòòà îáåùàâà ãàðàíòèðàíè
áþäæåòè çà âñÿêà îáùèíà

Доволен съм, че инициативата за за-
пазване на зеленчуковия пазар пред РУМ
“Лозенец” на бул. “Черни връх” получи
подкрепата и от други политически гру-
пи, заяви столичният общински съветник
от БСП Николай Велчев по повод иници-
ираната от него подписка в защита на
тържището. За броени дни в нея са се
включили повече от 1500 граждани.
Предстои Столичният общински съвет да
разгледа доклад, на който Велчев е съвно-
сител, с цел решаване на проблема.

Съществуването на пазара бе застра-
шено от идеята на районния кмет на това
място да бъде изградена зона за събития
на открито.

“Винаги съм застъпвал тезата, че ме-
стните проблеми и особено в случаите,
когато става въпрос за знакови прост-
ранства за града или за даден район,
трябва да се решават след допитване до
гражданите. Не бива за сметка на пости-
гането на една цел да бъде нарушавана
друга потребност на хората, както е в
конкретния случай”, аргументира се
Николай Велчев. Според него зона за
събития на открито може да бъде изгра-
дена другаде. Не бива едната идея да се
противопоставя на другата, смята соци-
алистът.

Те ще се определят спрямо 4 основни критерия, водещ е
населението, увери земеделският зам.-министър Стефан Бурджев

та ще могат да бъдат израз-
ходвани според нуждите на
общините и по целесъобраз-
ност. Целта ни е да няма при-
вилегировани населени мес-
та и да се намери баланс”,
обяви Бурджев. Идеята на
новите управляващите да
има ресурс за решаване на
проблемите в цялата страна,
според техните специфики.

Бюджетите ще се определят
спрямо разработена методи-
ка, в която има 4 основни
критерия, водещ е населени-
ето. “Ние подкрепяме нови-
те насоки, като ще предоста-
вим и нашите предложения.
На срещата всички се обеди-
ниха около това, че обсъжда-
нията ще продължат в конст-
руктивен диалог”, коментира
кметът на Самоков Владимир
Георгиев от БСП. Зам.-пред-
седателят на НСОРБ Донка
Михайлова отбеляза, че е по-
стигнато единомислие по по-
голямата част от дискусион-

ните въпроси между държа-
вата и местните власти. Ос-
тава единодействието, доба-
ви още социалистката.

НСОРБ и зам.-министърът
обсъдиха и приключването
на настоящия програмен пе-
риод на Програмата за раз-
витие на селските райони,
както и подготовката на ус-
ловията за кандидатстване по

подмярка 7.2. Темите ще
продължат да се коментират
на оперативно ниво, пред-
стои да бъде проведена и
среща с представителите на
Държавен фонд “Земеделие”.

Михайлова, Георгиев и
кметовете на Сливница,
Сърница и Летница, както и
изпълнителният директор на
НСОРБ Силвия Георгиева и

управителят на “НСОРБ Ак-
тив” Людмила Величкова
бяха домакини на работна
среща на ръководството на
Сдружението и министъра
на туризма Христо Прода-
нов и неговия екип. Обсъде-
на бе необходимостта от из-
работване на надеждни ме-
ханизми за координация
между държавата и общини-

те, ролята и мястото на ор-
ганизациите за управление
на туристическите райони за
ефективната рекламна поли-
тика на страната и острата
нужда от добро взаимодей-
ствие между отделните ве-
домства, имащи отношение
към собствеността и управ-
лението на туристическите
ресурси.

Ñòîëè÷åí
îáùèíàð áðàíè
çåëåí÷óêîâ ïàçàð

телен контрол. Шефът на екоинспек-
цията изрази съмнение, че някои от
фирмите в общината не използват из-
градените пречиствателни инсталации
съгласно проектираното. В тези слу-
чаи ДНСК може да упражни контрол
и да съдейства за издаването на пред-
писание за затварянето им.

Обсъдени бяха и изключително
лошите условия на труд в промиш-
леността. Общото мнение е, че е не-
допустимо оценката на риска на ра-
ботното място да се извършва от
частни фирми и държавата трябва
да си върне правомощията в това
отношение.

СНИМКА ОБЩИНА РУСЕ
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“Радио България” и по-точ-
но дневният чуждоезичен под-
каст “България днес” е носите-
лят на Голямата награда “Сирак
Скитник” за 2021 г. Отличията
бяха връчени на тържествена
церемония в Първо студио на
БНР в Деня на българското ра-
дио 25 януари с участието на
Оркестъра за народна музика на
БНР с диригент Димитър Хри-
стов и солист Петя Панева. Го-
лемият отличник - подкастът на
медията, излъчва на 9 езика и бе
възстановен миналата година.
Той представя новини и теми от
всички сфери на английски, нем-
ски, руски, френски, испански,
турски, гръцки, сръбски и ал-
бански език. Всеки ден се пред-
ставя и музика от България,
която достига до слушатели от
цял свят. “Тези звукови емисии
се чуват от полярната база на
нашите атлантици до плажовете
на Куба. Вече 85 години градим
образа на България по света.
Гордея се със стоицизма на
моите колеги. Продължаваме
напред”, изтъкна главният редак-
тор на “Радио България” Кра-
симир Мартинов.

Индивидуалната награда за
радиожурналистика получи
Лили Големинова от Радио Со-
фия. Призът е за открояващо се

присъствие пред микрофона, за
отстояване на идеи и позиции,
които утвърждават авторитета
на БНР като обществена медия.
Тя получи отличието си от ви-

цепрезидента Илияна Йотова.
“Да продължаваме да задаваме
въпроси. Ние, новинарите, зна-
ем, че дори когато не получава-
ме отговор, това също е нови-

на”, обърна се Йотова към жур-
налистите. Тя поздрави екипи-
те на БНР, които винаги са
първи на първа линия и с до-
стойнство и чест изпълняват

своите отговорности. “БНР е
институцията - единица мярка
за достоверност, която успява
да противостои на морето от
фалшиви новини и дезинформа-
ция, на опитите за злоупотреба
с факти, особено в днешното
тежко време на кризи”, изтъкна
вицепрезидентът.

“Обществената медия устоя
на предизвикателствата през
изминалата година. Нашите
журналисти продължиха да пре-
доставят актуална и пълна ин-
формация, нашите музиканти
продължиха да записват и да
изнасят концерти. Днес съм
оптимист за бъдещето на БНР,
защото тук хората работят за
кауза”, подчерта генералният
директор на БНР Милен Митев.

Колективната награда за ра-
диопроект получи поредицата
“История на изкуството за деца”
на програма “Христо Ботев”,
отличена за професионализъм и
оригинални идеи.

Със специална Голяма награ-
да “Сирак Скитник” посмъртно
бе отличена Галина Траянова -
музикален редактор, водещ, ав-
тор на предавания, музикален
продуцент, дългогодишен главен
продуцент, и.д. директор на ди-
рекция “Музикална къща БНР”.

Наградата “Златен глас” на
фондация “Надежда Дженева”
получи водещата на “Неделя
150” и “Нещо повече” по про-
грама “Хоризонт” Диана Ян-
кулова.

СНИМКА ПРЕССЕКРЕТАРИАТ НА ПРЕЗИДЕНТА

Вицепрезидентът Илияна Йотова връчи наградата
на Лили Големинова, която бе отличена за радиожурналистика

„Ðàäèî Áúëãàðèÿ” âçå Ãîëÿìàòà
íàãðàäà „Ñèðàê Ñêèòíèê”
Продължавайте да задавате въпроси, призова
журналистите вицепрезидентът Илияна Йотова

През последната седмица най-
много новорегистрирани безработ-
ни - 467, има в Пловдив, показват
данните на НСИ. Следва София с
425 освободени от работа. В също-
то време в столицата най-много хора
са намерили трудов ангажимент през
последната седмица - 294 души. От
началото на годината новорегистри-
раните безработни са 20 537, а за-
почналите работа са 8758.

За разлика от първата година на
КОВИД-кризата, когато бяха осво-
бодени 418 298 души и едва 249
382 намериха нов трудов ангажи-
мент, през 2021 г. ситуацията на
пазара на труда значително се подо-
бри. От 28 декември 2020 г. до 2

Тази седмица 38% от българчетата учат в
електронна среда. Това са почти 266 000 под-
растващи, показват данните от последното
изследване за КОВИД-19 в училищата, про-
ведено на 24 януари. Миналата седмица 82%
от учениците в страната учеха присъствено.
Тази седмица 787 ученици са дали положи-
телни за КОВИД-19 резултати, което е почти
два пъти по-малко в сравнение с миналата,
когато бяха 1348. Най-много заразени този
път има при малчуганите от I до IV клас -
общо 315, които почти навсякъде учат присъ-
ствено, става ясно от данните в Националния
информационен портал.

В София от 24 до 30 януари учениците от
I до IV клас и от VII, X и XII клас ще се
обучават присъствено, а от V, VI, VIII, IX и
XI клас - от разстояние. Това става ясно от
заповед на директора на Столичната РЗИ. От
тази нощ в столицата са въведени допълни-
телни ограничения заради ръста на заразени
и заболели от КОВИД-19. Заведенията за

Увеличават се случаите на
насилие към надзиратели от за-
творници. За тази тенденция
разказа в интервю за БТА зам.-
председателят на сливенското
дружество към Синдиката на
служителите в затворите в
България Цветан Михайлов.
Той добави, че колегите му от-
давна сигнализират за всекиднев-
ната агресия, която често е вер-

Çà ñåäìèöà íàé-ìíîãî
áåçðàáîòíè â Ïëîâäèâ

Íàä 1/3 îò ó÷åíèöèòå
ñå îáó÷àâàò îíëàéí

хранене ще работят с половината си капаци-
тет, а влизането в тях ще става със зелен
сертификат. Игралните зали, казината и заве-
денията за хранене и развлечения ще работят
до 22 ч.

В сряда 12 399 бяха положителните про-
би за КОВИД-19 от направените в страната
43 981 лабораторни изследвания.

Запълнени са леглата за лечение на паци-
енти с коронавирус в болницата в Разлог,
подобна е ситуацията и в Гоце Делчев.

На фона за хилядите заразени депутатите
от “Възраждане” демонстративно влязоха в
парламента без зелени сертификати, незави-
симо от решението на депутатите от 24 яну-
ари в НС да се влиза само с такъв документ.
Лидерът на партията Костадин Костадинов
не пропусна отново да призове българите да
не използват зеления сертификат, който спо-
ред него бил противоконституционен и дис-
криминационен. Той дори се изпокара с жур-
налвисти, които настояха да си сложи маска.

Евгения МЛАДЕНОВА

януари 2022 г. са съкратени 278 926
души, а постъпилите на работа са
224 027. От Агенцията по заетост-
та съобщиха, че близо 3900 души са
започнали работа в резултат на
организираните от агенцията тру-
дови борси през 2021 г.

И през декември 2021 г. безра-
ботицата е била на рекордно ниски
нива - 4,8%, стана ясно от инфор-
мация на АЗ. Най-търсените от
бизнеса професии през последния
месец на м.г. са били машинни
оператори на стационарни маши-
ни и съоръжения, продавачи, ква-
лифицирани работници в производ-
ството на храни, на облекло, както
и работници в добивната и прера-
ботващата промишленост, в строи-
телството и транспорта, персонал,
полагащ грижи за хората; металур-
зи, машиностроители и др.

Óâåëè÷àâà ñå íàñèëèåòî êúì íàäçèðàòåëè îò çàòâîðíèöè
бална, но са зачестили и случа-
ите на физическо насилие над
надзиратели.

Липсва цялостна дългосроч-
на визия за управление на мес-
тата за лишаване от свобода,
твърди синдикатът. Михайлов
изтъкна, че настояват за осигу-
ряване на необходимия личен
състав, но решение на проблема
още няма. “Имахме споразуме-

ние с Министерството на пра-
восъдието за 2018 г. да бъдат
утвърждавани по 200 нови щат-
ни бройки. Има напредък, но не
е стигнало до договорените
нива”, казва синдикалистът. Той
обясни, че както всяка година
през зимата поради многото
болнични се налага охраната да
бъде осъществявана от по-мал-
ко от определения състав, а

това е допълнителна предпо-
ставка за агресия и нарастване
на конфликтите.

От синдиката оказват под-
крепа на пострадалите служи-
тели, привличайки частен об-
винител и заплащане на разхо-
дите за това.

УС на синдиката е поста-
вил искания към ръководство-
то на местата за лишаване от

свобода, изпратени са докумен-
ти до комисиите на Народно-
то събрание, до министър-
председателя и министъра на
финансите, с които се настоя-
ва за увеличение на някои со-
циални плащания, освен на за-
платите. Поставен е бил и про-
блемът с натрупаните отпус-
ки, който също е свързан с
щатната численост.
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“Булгаргаз” не очаква из-
ненади въпреки голямата ди-
намика на газовите пазари в
Европа в последните дни и
цената на природния газ от 1
февруари ще намалее. Това
заяви директорът на газовото
дружество Николай Павлов по
време на открито заседание на
Комисията по енергийно и
водно регулиране (КЕВР). Ако
компанията трябваше да вне-
се днес окончателното си за-
явление за 1 февруари, цената
на газа щеше да бъде с 18%
по-ниска спрямо 1 януари или
около 109 лева за мегаватчас.
В началото на януари от дру-
жеството внесоха прогноза,
според която цената на газа
от началото на февруари
трябваше да бъде на ниво от
114,31 лева за мегаватчас.

Окончателното решение за
цената на газа ще бъде обяве-
но след закрито заседание на
КЕВР на 1 февруари. Павлов
обясни още, че дружеството
спазва стриктно всички нор-

Ñ 18% ìîæå äà ïîåâòèíåå
ãàçúò îò 1 ôåâðóàðè
Доставките на синьо гориво
от Русия не са застрашени,
увери Николай Павлов

СНИМКА БГНЕС

Николай Павлов

мативни изисквания за цено-
образуването, работещо при
минимална надценка от 1,37%
през 2021 г. или 0,75 лева за
мегаватчас.

По време на заседанието
директорът на газовото дру-
жество обяви, че не очаква
прекъсване на доставките и
представители на “Газпром”
са уверили, че ще изпълнят
своите ангажименти не само
към България, но и към дру-
гите държави от региона.
Доставките на газ от Русия
не са застрашени, заяви Пав-
лов. Темата за газовите до-
ставки става актуална на
фона на конфликта между
Украйна и Русия. От 2020 г.
България получава руския
природен газ през Турция, а
не през Украйна.

Павлов обясни още, че ком-
панията купува при изгодни
условия газ и от други източ-
ници, а не само от “Газпром
Експорт” и Азербайджан.
“Булгаргаз” в последните 13

месеца доставя газ на своите
потребители на по-ниска цена
спрямо европейските пазари.
Тази разлика, умножена по
доставените количества, дава
конкурентно предимство на
потребителите и индустрията
в размер на 1 млрд. лв., изчис-
ли Павлов.

споразумения са в интерес на
българската страна. Чрез вре-
менните споразумения Бълга-
рия е избегнала плащането на
санкции, които биха били на-
ложени по клаузата take-or-
pay за това, че не получава
газа, който е договорила. Ако
обаче няма ново споразумение
след 30 юни, а газовата връзка
IGB не бъде въведена в ек-
сплоатация, страната може да
бъде поставена в трудна си-
туация.

Колкото до обвиненията,
че “Булгаргаз” продава евтин
газ от Чирен, Павлов обясни,
че изтеглянето на газа от газо-
хранилището се извършва по
график, одобрен от “Булгарт-
рансгаз”. Всички количества
оттам влизат в ценообразува-
нето и заявленията на “Бул-
гаргаз” към КЕВР. Но в цено-
образуването не влизат суми-
те, които газовото дружество
получава от продажбата на газ
на газовите борси, която е
съществено над регулираната,
както и неустойките, които
получава от неизпъление на
задължения на клиенти. Тези
средства са печалба, която
влиза в БЕХ и в държавния
бюджет, обясни още Павлов.

След като нямаме изграде-
на гръцка връзка, опитваме да
намерим най-доброто реше-
ние чрез друг алтернативен
газопровод, каза Павлов по
повод доставките на азербай-
джанския газ. Компанията е
получила изричното съгласие
от доставчика и сключените

Асоциацията на
търговците на нехрани-
телни продукти опреде-
ля здравната заповед за
зелените сертификати
като ощетяваща край-
ния потребител. Загу-
бите, които търговците
на нехранителни про-
дукти търпят, са около
50%.

Това заяви изпълни-
телният редактор на

Íåõðàíèòåëíèòå ìàãàçèíè ñ 50%
çàãóáè çàðàäè ñåðòèôèêàòà

Асоциацията Галин
Попов. “Получава се
пренасочване на потре-
бителите чрез админис-
тративните мерки от
заповедта. Намираме я
за неправилна и неспра-
ведлива. Не може мага-
зини с площ под 300 кв.
да се третират като
места, които могат сво-
бодно да се посещават
без зелен сертификат.

Именно там става нава-
лицата”, поясни той.

Според Галин Попов
има няколко мерки, кои-
то биха облекчили ситу-
ацията - да се обособят
нехранителните стоки и
да има пропускателен
режим за тях. От Асо-
циацията на търговците
на нехранителни про-
дукти се надяват на диа-
лог с властите.

Ðúñò íà äåïîçèòèòå íà
äîìàêèíñòâàòà ñ 9 % çà ãîäèíà

Ãåðìàíñêà àâòîìîáèëíà
êîìïàíèÿ ùå èíâåñòèðà
10 ìëí. åâðî ó íàñ

Депозитите на домакинствата и
нетърговските организации, обслужващи
домакинства, през декември са 66,540
млрд. лв. и се увеличават с 9% спрямо
същия месец на 2020 г., съобщи БНБ. В
края на 2021 г. депозитите на неправител-
ствения сектор са 101,907 млрд. лв., като
годишното им увеличение е 9,1%. Според
банкова статистика депозитите на нефи-
нансовите предприятия в края на декем-
ври са 31,767 млрд. лв. В сравнение с края
на 2020 г. те се увеличават с 8,5%. Депо-
зитите на финансовите предприятия нара-
стват на годишна база с 16,9% и достигат
3,6 млрд. лв. В края на декември 2021 г.
кредитите за неправителствения сектор са
71,156 млрд. лв. и се увеличават на годиш-

на база с 8,7 %. Изменението в размера на
кредитите за неправителствения сектор е
повлияно и от нетните продажби на кре-
дити от други парично-финансови инсти-
туции, чиито обем за последните дванаде-
сет месеца е 216,4 млн. лева. На годишна
база продадените кредити от други парич-
но-финансови институции са 216,5 млн.
лв. Кредитите за нефинансови предприя-
тия нарастват в края на миналата година
с 4,6% и достигат 37,280 млрд. лв., а тези
за домакинствата и НТООД са 28,9 млрд.
лв. в края на декември 2021 г. Спрямо
същия месец на 2020 г. те се увеличават
с 13,4%. В края на декември 2021 г. жи-
лищните кредити са 14,131 млрд. лв. и
нарастват на годишна база със 17,6 %.

Парламентарната енергийна комисия
одобри на второ четене промените в
Комисията за енергийно и водно регу-
лиране (КЕВР), с които се намалява
съставът й от девет на петима членове и
се разширяват критериите, на които
трябва да отговарят номинираните за
местата на председателя Иван Иванов и
на комисаря Евгения Харитонова, чии-
то мандати са изтекли. Очаква се зако-
новите поправки да влязат за окончател-
но гласуване в пленарната зала днес, за
да бъдат одобрени от президента и пуб-
ликувани в “Държавен вестник”.

С влизането в сила на законовите
поправки мандатите на икономическия

Åíåðãèéíàòà êîìèñèÿ
îäîáðè ïðîìåíèòå çà ÊÅÂÐ

и правния комисари също ще бъдат
прекратени, а с жребий в комисията по
енергетиката ще бъдат определени и на
кои още двама от енергийните комиса-
ри също ще се прекратят, за да се нама-
ли съставът на петима души.

Не бе прието предложението на
ГЕРБ да се разшири обхватът на лица-
та, които могат да дават предложения
за членове на КЕВР и сред тях да са
президентът, работодателски, синди-
кални и неправителствени организации.
Следващото заседание на комисията ще
е идната сряда и е възможно тогава да
стане представянето и на кандидатите
за местата на Иванов и Харитонова.

Германска компания
планира да инвестира 10
млн. евро в България,
създавайки около 250
работни места. За мо-
мента компанията е в
процес на избиране на
локация за своята произ-
водствена база.

Това е станало ясно
по време на работна
среща между министъра
на иновациите и расте-
жа Даниел Лорер и
представители на немска
компания производител
на електромеханични

прецизни компоненти за
микроелектронната и ав-
томобилната промишле-
ност.

Германският инвес-
титор произвежда по
целия свят в 10 произ-
водствени обекта, в кои-
то понастоящем работят
около 2000 служители.

По думите на ресор-
ния министър Германия
е най-големият външно-
търговски партньор на
България както по линия
на инвестициите, така и
по отношение на търго-

вият. Събитието се ор-
ганизира от Германо-
Българската индустри-
ално-търговска камара.
Лорер връчи и награди-
те в категория “Голямо
предприятие” на Награ-
дите на германската
икономика за 2021 г.
“Обещаваме нещо, кое-
то немските компании
много ценят и досега не
са намирали у нас в до-
статъчна степен - ред,
върховенство на закона
и правила”, е заявил ми-
нистърът.
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Цените на колите
втора употреба ще за-
почнат да падат още
тази есен и най-вероят-
но до края на годината
ще поевтинеят с около
20-30%. Това предвиж-
да в своя последен редо-
вен доклад за състояни-
ето на автомобилните
пазари по света одитор-
ската компания KPMG.
Тези очаквания се осно-
вават на постепенното

Öåíèòå íà êîëèòå âòîðà ðúêà ïàäàò ñ 30%
възстановяване на произ-
водството на нови коли,
което вече бе прогнози-
рано и от други анализа-
тори. То се очаква да се
увеличи до нивата отпре-
ди кризата от началото на
2023 г., но според KPMG
поевтиняването на стари-
те коли ще настъпи по-
рано - от есента на тази
година.

Данните на KPMG са
за средната цена на упо-

требяваните возила в све-
товен мащаб. В България
според Асоциацията на
вносителите на автомоби-
ли, която обединява фир-
ми вносители на употре-
бявани возила, ръстът на
цените до края на 2021 г.
е бил 30%, а за старите
коли, които търговците
вече са имали на склад -
около 20%. Това означа-
ва, че прогнозираният от
одиторската компания

спад на цените на колите
втора ръка наесен у нас
ще е по-малък, коменти-
рат собственици на ав-
токъщи.

Най-кризисният месец
в историята на европей-
ския пазар на нови коли -
ноември, се оказа доста
обнадеждаващ за българ-
ския, който отчете ръст
от 24%, като по този по-
казател се нареди на
първо място в ЕС.

ÎÈÑÐ ïîêàíè Áúëãàðèÿ
äà çàïî÷íå ïðåãîâîðè
çà ÷ëåíñòâî
Процесът на присъединяване започва и за
Бразилия, Аржентина, Хърватия, Перу и РумънияМатиас Корман

България получи офици-
ална покана за започване на
преговори за членство в ав-
торитетната “Организация за
икономическо сътрудничест-
во и развитие”, по-известна
като “клуба на богатите”.
През нощта срещу сряда
ОИСР обяви, че отваря раз-
говорите за присъединяване
с 6-те кандидат-членки - Ар-
жентина, Бразилия, Бълга-
рия, Хърватия, Перу и Румъ-
ния. За пръв път България
официално изяви желание за
членство в международната
организация през 2007 г., а
добър сигнал бе получен по
време на годишната среща на
Съвета на ОИСР в Париж

през есента на 2021 г.
В момента в организация-

та членуват 38 държави, кои-
то са предимно страни с ви-
соки доходи, много висок ин-
декс на човешко развитие и се
смятат за развити държави.
Поканата към България идва
след години преговори и дип-
ломатически усилия. Това бе
сред основните външнополи-
тически приоритети на стра-
ната през последните години,
а предишното редовно прави-
телство финансира дори спе-
циален план за целта. ОИСР
изтъква, че кандидатурите на
6-те държави са внимателно
проучени и е оценен техният
напредък в последните годи-

ни. Оттук нататък всяка от
държавите трябва да пре-
потвърди желанието си за
членство и готовността си да
се придържа към ценностите
на организацията за свобода,
демокрация, върховенство на
закона, закрила на правата на
човека, както и към отворена,
конкурентоспособна прозрач-
на пазарна икономика. Гене-
ралният секретар на ОИСР
Матиас Корман коментира, че
държавите-кандидатки могат
да ползват процеса за
извършването на допълнител-
ни реформи за доброто на
техните народи. Бившият слу-
жебен вицепремиер Атанас
Пеканов заяви в социалните

мрежи, че е изключително
щастлив от поканата. Оттук
нататък предстои България да
отговори на поканата на
ОИСР и след това да бъде
изготвена и приета от Съвета
на организацията индивидуал-
на пътна карта, която ще изяс-
ни условията и сроковете в
предприсъединителния про-
цес. Той ще включва задълбо-
чена оценка от около 20 тех-
нически комитета, които тряб-
ва да изяснят дали държавите-
кандидатки спазват стандарти-
те, политиките и практиките
на ОИСР.

Ще има нужда от редица
законодателни промени и ре-
форми, особено в сферата на

търговията и инвестициите,
държавното управление, бор-
бата с корупцията, ефективна-
та защита на околната среда и
действията срещу климатични-
те промени.

Няма краен срок за
завършване на преговорния
процес. Резултатът и гра-
фикът за това ще зависят от
съответната държава и нейна-
та способност да отговори на
стандартите на ОИСР. След
като техническите комитети
направят прегледите си, край-
ното решение за приемане на
страната в ОИСР трябва да
бъде взето с единодушие на
всички държави членки в
Съвета на ОИСР.

За индексиране на вече започнато-
то строителство с обществени средст-
ва са необходими допълнителни 600
млн. лв. в бюджета за 2022 г., съобщи-
ха от строителната камара. Това са
парите, които трябва да се доплатят
на строителните фирми заради голе-
мия скок на цените на основни стро-
ителни материали. През 2021 г. цена-
та на бетона и на желязото се вдигна
с около 50-60%, на битума - с около
20-25%, а на дървения материал - с
около 40%. Това поставя под риск
изпълнението на редица проекти -
пътища, пътни съоръжения, ВиК ин-
фраструктура и т.н. Освен че цените
на материалите не отговарят на зало-
женото в проектите, тези обекти се
съфинансират от общини и ведомства,
а те също нямат пари, за да доплатят
своята част, твърдят от камарата.

Оттам предупредиха неколкократ-
но, че изпълнението на важни проек-
ти, финансирани с европейски средст-
ва, може да спре, ако разликата не се
доплати, и това ще доведе до още по-

Èñêàò îùå 600 ìëí. ëâ.
çà âå÷å çàïî÷íàòè ïðîåêòè

големи загуби за бюджета, отколкото
ако стойността на проектите се индек-
сира. Сметката вече е представена на
регионалното министерство и пред-
стои да се представи на финансовото.
Сумата обаче трябва да се разпредели
на общини и ведомства, затова е нуж-
на единна методика, по която проек-
тите да се индексират. Тя също е изра-
ботена от Камарата на строителите в
България и е предоставена на МРРБ.

Междувременно се оказа, че две от
фирмите, които са получили авансово
пари за изграждането на отсечки от
магистрала “Хемус”, са поискали от
пътната агенция преразглеждане на
договорите заради поскъпналите стро-
ителни материали. Тези договори в по-
голямата си част бяха сключени в края
на 2019 г. по тогавашните цени и не
предвиждаха индексация на стойност-
та при евентуално поскъпване. Това
най-вероятно ще се използва като пре-
текст за разваляне на тези договори по
взаимно съгласие и връщане на сумите
поне до размера на неусвоените.

Ïîñëåäíè ñìå â ÅÑ ïî
ïîêóïàòåëíà ñïîñîáíîñò

България е на послед-
но място по покупателна
способност в ЕС, пише
румънският вестник
“Адевърул”, който публи-
кува анализ за заплатите и
покупателната способност
в 45 от общо 52 европей-
ски държави. Анализът е
на сайта за финансова ин-
формация BVBescu.ro и
включва равнището на
брутна и нетна заплата в
евро и паритета на поку-
пателна способност в до-
лари, използвайки послед-
ните налични официални
данни (за някои от страни-
те данните са от 2018-2019
г., за други - от третото
тримесечие на 2021 г.).

Данните от анализа
сочат брутна заплата в
България от 780 евро, нет-
на - 605 евро, паритет на
покупателна способност в

долари - 1672, по данни за
второто тримесечие на
2021 г.

В Румъния брутната
заплата е 1151 евро, нет-
ната - 708 евро, а пари-
тетът на покупателна спо-

собност е 1931 долара по
данни от август 2021 г.
Чехия, Литва, Полша, Ес-
тония и Словения са стра-
ните от зоната зад бивша-
та Желязна завеса, които
имат най-високите средни
нетни заплати. С изключе-
ние на Естония, всички
страни от Източна и Цен-
трална Европа имат по-
ниски средни нетни запла-
ти от средното европей-
ско равнище. Гърция, коя-
то никога не е била част
от групата държави зад
Желязната завеса, също
е под средното европей-
ско равнище, отбелязва
“Адевърул”. Според ана-
лиза, основан на публич-
ни данни, най-високата
средна заплата, както
брутна, така и нетна, е в
Швейцария - 6272 евро
брутно и 4717 нетно.
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Президентът на САЩ Джо Байдън би
обмислил лични санкции срещу Владимир
Путин, ако Русия нахлуе в Украйна. Пред
репортери Байдън отговори с “да” на
въпроса дали би наложил санкции лично
на руския президент в случай на атака.
Той каза, че подобно преминаване на гра-
ницата на Украйна би имало “огромни
последици в световен мащаб” и би могло
да се равнява на “най-голямата инвазия
след Втората световна война”.

Съединените щати и техните съюзни-
ци ще предприемат действия и срещу
Беларус, ако територията й бъде използ-
вана за нападение срещу Украйна, заяви
говорителят на Държавния департамент
Нед Прайс.

Паралелно с това от администрация-
та на Байдън заявиха, че работят с до-
ставчиците на петрол и газ от цял свят, за

Ливан ще получава ток от Йордания през територията на Сирия в опит да бъде облекчена тежката енергийна
и икономическа криза в страната. За това се споразумяха представители на трите страни на среща в Бейрут

Сърбия ще понесе последствията от кражбата на културно-
то наследство на Хърватия в преговорите за присъединяване
към Европейския съюз. Това предупреждение отправи хърват-
ският министърът на външните и европейските въпроси Гор-
дан Гърлич Радман.

На 23 декември 2021 г. в Сърбия бе приет Закон за култур-
ното наследство, който включи в старите и редки библиотечни
материали издания на дубровнишката литература, които до
1867 г. принадлежат “както към сръбската, така и към хърват-
ската култура”.

След приемането на оспорвания закон посолството на
Хърватия в Белград предупреди сръбските власти, че смята за
неприемливо присвояването на хърватското културно наслед-
ство и поиска среща с министъра на културата Майя Гойкович.

“Отнемането на хърватското културно наследство не е в
съответствие с европейските ценности и перспективата, която
Сърбия е избрала, и със сигурност ще има определени после-
дици, когато бъдат отворени определени ключови глави като
образованието”, заяви Гърлич Радман.

Гръцкият премиер Кириа-
кос Мицотакис поиска изви-
нение от гражданите, потър-
певши от транспортния хаос
след обилните снеговалежи в
страната, които засегнаха
много райони, включително
столицата Атина. Неговото
правителство е под натиск от
опозицията, която настоява за
оставки на министри и обла-
стни управители.

Оставка вече подаде упра-
вителят на компанията “Ати-
ки одос” заради хаоса, предиз-
викан от непочистени пътища.

Продължават проблемите
в област Атика след силния
снеговалеж. Вчерашният ден

Áàéäúí ïëàøè Ïóòèí
ñ ïåðñîíàëíè ñàíêöèè
Киев смята, че руските сили по границата
не са достатъчни за нападение

да увеличат доставките за Европа в слу-
чай на прекратяване на тези от страна на
Русия, пише “Ню Йорк Таймс”.

Русия реагира гневно на коментарите
и обвини САЩ и НАТО, че “наводняват”
Украйна с оръжия и западни съветници.
“Няма обяснение за това какво прави
американският флот в близост до руския
бряг”, се казва в изявление на Постоянно-
то представителство на Москва в ООН.

“Броят на руските войски, събрани
по границата на Украйна и окупираните
територии на Украйна, е голям”, заяви
украинският външен министър Дмитрий
Кулеба, визирайки анексирания от Моск-
ва Крим и контролираните от сепарати-
стите части на Източна Украйна. Той
коментира, че “това представлява запла-
ха за Украйна”, но е “недостатъчно за
пълномащабно настъпление”. Комента-

рите му са в контраст с тези на западните
съюзници на Киев, включително САЩ,
които предупредиха, че Русия може да
атакува всеки момент.

На 28 януари ще се проведе телефо-
нен разговор между руския президент
Владимир Путин и неговия френски ко-
лега Еманюел Макрон, съобщи говорите-
лят на Кремъл Дмитрий Песков.

По-рано Макрон заяви, че разговори-
те ще дадат възможност да се получи “ра-
зяснение” за стратегията на Москва за
Украйна. “Нормандският формат на пре-
говори трябва да бъде запазен”, каза още
той в навечерието на срещата в Париж на
политическите съветници на преговорния
формат от Франция, Германия, Русия и
Украйна. Френският президент изрази ка-
тегорично несъгласие с мнението на
присъстващите журналисти, че четирист-
ранният формат за уреждане на украин-
ския въпрос “не е полезен”. Според него
“каналите за дискусия и диалог никога не
трябва да бъдат изоставяни”.

Ìèöîòàêèñ ñå èçâèíè
íà ãúðöèòå çà õàîñà

Õúðâàòèÿ è Ñúðáèÿ â ñïîð
çà êóëòóðíî íàñëåäñòâî

бе втори неработен в шест об-
ласти в Гърция, засегнати от
бурята. Училища, държавни и
частни фирми са затворени.
Почистените пътища са зале-
дени, цели квартали са без ток
повече от 36 часа при мину-
сови температури, съобщават
депутати от опозицията.

Синоптиците предупреж-
дават, че в следващите два дни
температурите ще се понижат
чувствително. Пътната поли-
ция изисква вериги за автомо-
билите.

На остров Крит продължа-
ва да вали сняг и властите
полагат усилия да отворят
централни пътни артерии.

СНИМКИ БГНЕС

Европейският съд по правата на
човека започна изслушванията по
иска на Украйна и Нидерландия
срещу Русия за сваления през
2014 г. самолет, изпълняващ
полет над Донбас. Москва обяви,
че ще публикува цялата
информация, която е предоставила
на нидерландското разследване

Сръбкиня взела 30 000 евро
за БГ-паспорти

Сръбската полиция задържа 44-
годишна жена от Ниш заради взе-
мане на подкуп за получаване на
български паспорти, предаде БГНЕС.
Жената с инициали К.Й. е арестува-
на по искане на прокуратурата.
Срещу нея е повдигнато обвинение
за участие в измама. Според раз-
следващите през 2018 г. задържана-
та е обещала на 15 сръбски граж-
дани да получат наши лични карти
и паспорти. В момента тя е с мярка
“задържане под стража” за 48 часа.

В ЮАР откриха нов
коронавирус

Учени установиха, че открити-
ят неотдавна в ЮАР коронавирус
по прилепите NeoCov може да влезе
в клетките по почти същия начин,
както прави Омикрон. Появата на
само една мутация в неговия геном
може да направи NeoCov опасен за
човека, пишат учени в статия, пуб-
ликувана в bioRxiv. Ако контакти-
те между хората и дивите жи-
вотни зачестят, това може да
доведе до нови пандемии, свързани
с коронавирусите.

Китайски хакери
вдигнаха мерника
на немски компании

Китайска хакерска група, запо-
дозряна в кибератаки срещу западни
правителствени агенции, е започна-
ла да атакува германски фармацев-
тични и технологични компании. За
това предупредиха от Федералната
служба за защита на конституци-
ята на Германия, съобщиха медиите.
Целта са търговски тайни и инте-
лектуална собственост.

Расте насилието
в Ню Йорк

Почина 27-годишен полицай от
Ню Йорк, ранен при престрелка в
Харлем. Седмица по-рано в същия
квартал 19-годишен пуерторика-
нец бе застрелян от крадец в ре-
сторант за бързо хранене. На 15
януари 40-годишна американка от
азиатски произход бе убита от
психично болен бездомник, който я
избутал на релсите на метрото,
докато влакът влизал в станция
“Таймс Скуеър”. При друг инци-
дент 11-месечно момиченце бе ра-
нено от заблуден куршум в Бронкс,
докато било в колата с майка си.
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Мексикански журналисти и
активисти организираха протес-
ти в цялата страна. Повод за не-
доволството им бе убийството на
трима репортери през последни-
те две седмици. Протестиращите
настояха властите да се справят с
вълната от насилие срещу преса-
та, съобщиха медиите. В страна-
та има програма за защита на
журналисти. Въпреки това Лур-
дес Малдонадо е застреляна в ко-
лата си в неделя в град Тихуана.
След току-що спечелено съдебно
дело срещу медийната компания
“Пример система де нотисиас”,
която съди от години за неспра-
ведливото си уволнение.

Седмица преди това, на 17 яну-
ари, Маргарито Мартинес Ескивел,
фотожурналист, специализирал в
областта на престъпността и об-
ществената сигурност, е простре-
лян в главата, отивайки на работа.

Колегата му Хосе Луис Гамбоа
Аренас от Веракрус бе обявен за
изчезнал на 12 януари. След трид-
невно издирване тялото му е от-
крито с прободни рани.

Мексико е едно от най-опасни-
те места за практикуване на жур-
налистика в света. По данни на пра-
возащитната организация “Ар-
тикъл19” от 2000 г. насам там са
убити 148 журналисти, като 28 са
по време на управлението на на-
стоящия президент Андрес Ману-
ел Лопес Обрадор.

Италианският парламент не избра
президент на страната и на втория тур.
Oтново бе висок броят на белите бюле-
тини - 527 от 976 гласували. Политиче-
ската ситуация става все по-сложна, за-
щото премиерът Марио Драги остава
като потенциален кандидат за президент.
Правителственото мнозинство e
изпълнено от сериозни противоречия,
което не води към единомислие за опре-
делена кандидатура за президент.

Лидерът на Демократическата партия

Ïðîòåñò íà
æóðíàëèñòè
â Ìåêñèêî

Констатациите от доклада за
вътрешното разследване на разкрития-
та за партитата на “Даунинг Стрийт”,
състояли се по време на пандемията,
биха могли да определят бъдещето на
премиера Борис Джонсън на поста,
съобщиха медиите.

Говорител каза, че министър-
председателят не вярва, че е нару-
шил закона по време на някое от
събиранията. Въпреки това нараст-
ва натискът да подаде оставка. “При-

Â Èòàëèÿ ïðîäúëæàâà ïðîöåäóðàòà
ïî èçáîð íà ïðåçèäåíò

Ðåøàâà ëè ñå áúäåùåòî
íà Áîðèñ Äæîíñúí?

Енрико Лета съобщи, че всички лидери ще
се съберат заедно и докато не постигнат
единомислие кой да предложат за държа-
вен глава, няма да излязат от заседанието.
“Ще хвърлим ключа, ще сме на хляб и вода,
докато не намерим решение”, каза той.

Ако отново не бъде избран президент,
за което се изискват 673 гласа или две
трети от парламентарните гласоподавате-
ли, от четвъртия вот нататък ще са необ-
ходими 50% плюс един или 505 гласа от
имащите 1009 право на вот.

ветствам решението на Лондонска-
та столична полиция да проведе соб-
ствено разследване, защото вярвам,
че това ще помогне да се даде на
обществеността необходимата ясно-
та и ще помогне да се начертае гра-
ница по въпросите”, каза Джонсън
пред парламента.

Нелегалните партита, на които е
присъствал и самият премиер, вече
костваха оставките на няколко души
от екипа му.

СНИМКА БГНЕС

На 26 януари индийците честваха 73 години от обявяването на страната за република.
В същото време в Кашмир пускат черни балони, развяват черни знамена и носят плакати с призиви:
“Оставете ни да се самоопределим!”. Индия и Пакистан предявяват претенции към територията

Повече от 50 милиона души в мо-
мента са засегнати от гражданските
войни по света, заяви генералният се-
кретар на ООН Антонио Гутериш. В
речта си при откриването на дебат в
Съвета за сигурност относно начини-
те за защита на цивилното население,
попаднало в локални военни конфлик-
ти, той каза, че когато в населени ме-
ста се използват огнестрелни оръжия,
90% от убитите не са пряко замесени

ÎÎÍ: Íàä 50 ìèëèîíà äóøè ñà
çàñåãíàòè îò ãðàæäàíñêè âîéíè
Според доклад на организацията приблизително
800 000 човека нямат достъп до вода

в провокирането на насилието. “Ци-
вилните лица могат да претърпят опу-
стошителни вреди както непосредст-
вено след това, така и в дългосрочен
план”, посочи Гутериш и добави, че
много от жертвите остават инвалиди
за цял живот или получават тежки пси-
хологически травми.

Генералният секретар посочи де-
сетките училища и здравни заведения,
повредени по време на боевете между

Израел и Хамас в Газа миналата годи-
на, по време на които според него
близо 800 000 души са останали без
достъп до вода.

Гутериш не пропусна да спомене
ситуацията в Афганистан, където при
нападение с експлозиви пред гимна-
зия в Кабул през май миналата година
са загинали 90 ученици, предимно мо-
мичета, а други 240 души са били ра-
нени. “Освен непосредствената болка

и страдание, косвените последици от
разрушаването на училищата варират
от прекъсване на образованието до
повишена вероятност за ранни брако-
ве и вербуване във въоръжени гру-
пи”, добави той.

“Войната в градовете принуждава
милиони хора да напуснат домовете
си, което допринася за рекорден брой
бежанци и вътрешно разселени лица”,
каза в заключение Гутериш.
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НА ХОЛОКОСТА. Приет с
резолюция на ООН през
2005 г. На тази дата Съвет-
ската армия освобождава
задържаните в нацисткия
концлагер Аушвиц (Освиенцим). В Германия, Вели-
кобритания, Дания, Италия и Полша се отдава
почит на жертвите на националсоциализма.

Още на стр. 12

1756 - РАЖДА СЕ ВОЛФГАНГ АМАДЕУС МО-
ЦАРТ, АВСТРИЙСКИ КОМПОЗИТОР (УМИРА 1791
Г.). Проявява таланта си на 3-го-
дишна възраст, композира на 5, а на
6 свири пред австрийската импера-
трица. Автор на над 600 компози-
ции. Сред най-известните му твор-
би са оперите “Сватбата на Фига-
ро”, “Дон Жуан”, “Вълшебната флей-
та” и др.

1901 - УМИРА ДЖУЗЕПЕ ВЕРДИ, ИТАЛИАН-
СКИ КОМПОЗИТОР (Р. 1813 Г.).
Един от най-влиятелните компози-
тори на ХIХ в. Теми от негови опе-
ри, като “La donna e’mobile” от “Ри-
голето”, “Va, pensiero” от “Набуко”,
“Libiamo ne’lieti calici” от “Травиа-
та” или Триумфалният марш от
“Аида” са се превърнали в траен елемент на попу-
лярната култура.

1920 - ОБЯВЕНА Е ПЪРВАТА КЮСТЕНДИЛ-
СКА КОМУНА. След победата на
БКП на общинския вот на 7 де-
кември 1919 г. за кмет е избран
Никола Въжаров. Комуната
съществува до 10 юни 1920 г.
Въведено е прогресивно-подоходно облагане, удво-
ени са помощите за нуждаещите се, подобрява се
продоволствието.

1944 - ЛЕНИНГРАД Е ОСВОБОДЕН СЛЕД 872-
ДНЕВНА БЛОКАДА. Обсадата
на дн. Санкт Петербург от фа-
шистите започва на 8 септем-
ври 1941 г. По заповед на Хит-
лер градът e бомбардиран по-
стоянно и лишен от хранителни запаси. Умират
близо 1 млн. души, 800 000 от които мирни граж-
дани. Блокадата е пробита на 18 януари 1944 г., но
окончателно е свалена на 27 януари.

1973 - ОФИЦИАЛНО СЕ ПРЕКРАТЯВА ВИЕТ-
НАМСКАТА ВОЙНА. В Париж е
подписан мирен договор, с който
се слага край на продължилата
близо 20 години американска вой-
на в Азия, вкл. с употреба на хи-
мическо оръжие. Броят на жертвите от виет-
намска страна надхвърля 2 млн. души. Войната
формира т.нар. виетнамски синдром - нежелание
на американското общество да се участва в да-
лечни войни и войни с неясен край.

1983 - УМИРА ЛУИ ДЬО ФЮНЕС, ФРЕНСКИ
АКТЬОР (Р. 1914 Г.). Снимал се е
в 152 филма, написал е сценарии-
те на 6 и е режисьор на един
(“Скъперникът” - с награда “Се-
зар” за творчество). Остава не-
забравим с ролите си в “Големият ресторант”,
“Кацнал на едно дърво”, “Крилце или кълка”, “По-
лицаят и извънземните”, “Полицаят и полицайки-
те”, “Полицаят от Сен Тропе” и др.

2010 - УМИРА ДЖЕРЪМ ДЕЙВИД СЕЛИНДЖЪР,
АМЕРИКАНСКИ ПИСАТЕЛ (Р. 1919 Г.). Има сме-
сен произход - шотландски, ирланд-
ски, еврейски и полски, но прекарва
детството си в Ню Йорк. По време
на Втората световна война работи
за контраразузнаването. Известен е
най-вече с романа “Спасителят в
ръжта” (1951). Не е публикувал кни-
га от 1965 г. Пише много разкази. Девет от тях са
публикувани в сборника “Девет разказа” (1953).

Таня ГЛУХЧЕВА

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

Американците отдав-
на са известни със
страстта си към войните,
прикрита под привидно-
то намерение да помог-
нат на някой народ, кой-
то, според тях, страда.
Но, колкото и да твърдят,
че обичат мира и демо-
крацията, действията им
говорят съвсем друго. Те

просто не могат да живе-
ят без войни и плячката
след тях. А тя се измерва
не толкова с териториал-
но влияние, а с пари.
Много пари. Напомнят
на разглезено дете, тро-
пащо с крак, докато не
бъде задоволен поредни-
ят му каприз. Аналогич-
на е и актуалната обста-
новка.

Москва категорично
отрича твърдението, че
има намерение за военна
намеса в Украйна, от
САЩ обаче ежедневно
тиражират “новината”,
че това ще стане. И нала-
гат санкции. Такива
очакват Беларус, ако поз-
воли през нея да се влезе
в Украйна. Такива очак-
ват не само Русия, но
този път и лично прези-

дента Путин. Обясняват
действията си с “невиж-
даната руска агресия”. А
тя наистина е “невижда-
на” и “нечувана” поради
самия факт, че... такава
няма.

Но Щатите, свикнали
винаги и за всичко по-
голямата част от света да
ги слуша, без да задава
въпроси, ако дръзне -
лошо й се пише, вече
планират да пратят в
Европа 8500 военни.
Оръжия и техника -
задължителни аксесоари
към хората-пешки, са в
бойна готовност.

Русия вече е порасна-
ла за такива игри. Инте-
ресува се от по-интели-
гентно решаване на про-
блемите с разглезеното
дете, което копнее да я

види на колене, както и
да сложи ръце върху
богатствата й.

След като разбиха
Близкия изток и се про-
валиха в Латинска Аме-
рика, САЩ са на път да
покосят и Източна Евро-
па с поредната си военна
авантюра. Последиците
от нея ще са опустоши-
телни за въвлечените на-
роди. Но, за съжаление,
и тук има хора, които
отъждествяват идването
на американците с Вто-
рото пришествие. И ча-
кат играта да започне, с
надеждата да спечелят от
военната лотария. Ала
забравят, че от игрички-
те на война само опреде-
лени хора печелят. Смет-
ката, както винаги, ще я
платят всички останали.

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

От стр. 1

Под натиск бяха на-
малени и тарифите за
преминаване. Тогава оба-
че на транспортните фир-
ми никак не им беше зле,
но сега реват на умряло.

Не е тайна, че резул-
татът от “мъдрото” гер-
баджийското управле-
ние, включително и в
транспорта, е за сметка
на всички нас, граждани-
те. Ние чрез винетките
плащаме, за да можем да
пътуваме по пътищата, а
тежките камиони, освен

онези платени 3000 км,
се движат и си рушат
пътната мрежа безплат-
но. Пък митичните при-
ходи от 1 млрд. лв. (по
Борисов) не се случиха и
държавата събира много
повече пари от винетки-
те за личните автомоби-
ли. Политически, лобист-
ки, миниджърски, че и
технически грешки ни
доведоха до тук. Борисов
забърка тази тол каша,
сега всички му я сърба-
ме.

Поправки в обхвата
на платените пътища и

вдигане на тол таксите
поиска още служебният
министър Виолета Коми-
това, така че превозвачи-
те бяха наясно, че пред-
стои почти безплатният
обяд да свърши. Напри-
мер автобус от София за
Бургас плаща тол такса
от 1 ст. на километър или
общо 3,60 лв. Очаква се
промяната да се случи
през второто тримесе-
чие. И от април тежкото-
варният трафик да плаща
за преминаване по вто-
рокласната пътна мрежа,
а през следващите годи-

ни в обхвата да влязат и
третокласните пътища.
Още в бюджета за тази
година се залага серио-
зен ръст на приходите от
тол такси с близо 300
млн. лв.

Превозвачите могат
да се организират, кога-
то нещо не е в техен
интерес, така че отсега е
ясно, че ще има сериозно
тръшкане, не са изключе-
ни и заплахи за протес-
ти. Дано ние с леките
коли не продължим да
издържаме финансово
пътищата.

Тол каша

Игра на война
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За първи път от 12 години делът
на хората, които имат доверие в
правителството, е по-голям от
броя на тези, които нямат. Близо
половината българи (44,9%) харес-
ват и вярват на новите министри,
сочи проучване от независимата
ежемесечна изследователска про-
грама на “Галъп интернешънъл бол-
кан”. Благодарение на новото мно-
зинство - “Продължаваме промяна-
та”, БСП, ИТН и “Демократична
България”, се е повишило и доверие-
то в Народното събрание, като то
достига 31,9%, при ниво от 9-10 на
сто при предишните парламенти.

Малко повече от месец управлява
това правителство, а министрите от
квотата на БСП в него вече изпълня-
ват обещания, които социалистическа-
та партия пое по време на предизбор-
ната кампания. Своеобразен отчет на
свършеното направи вицепремиерът и
министър на икономиката и индустри-
ята и лидер на БСП Корнелия Нинова
в политическия си доклад пред делега-
тите на редовното заседание на 50-ия
конгрес на партията.

“Ние сме част от управляващата
коалиция на България. Нейното създа-
ване не беше лесна работа, защото
обедини четири партии с различен иде-
ологически и електорален профил, а по
някои въпроси - с взаимно изключва-
щи се позиции. Четирите партии бях-
ме изправени пред предизвикателство-
то: четвърти избори, тежка икономи-
ческа криза, безпътица за България,
страдание за българския народ или

работещи решения,
спокойствие, мъдрост

и привеждането на страната и народа
през кризите”, заяви Нинова. По ду-
мите й БСП стана социалния вектор в
правителството и отстоя в трудни раз-
говори тази заявка в коалиционното
споразумение.

“Още от началото на преговорите
за съставяне на правителство и до ден
днешен ние сме не просто необходи-
мата партия за допълване на гласове в
парламентарното мнозинство. Ние сме
основен стълб на стабилност, сигур-
ност, предвидимост, предсказуемост и
професионализъм в управлението на
България и в Народното събрание”,
подчерта Нинова.

“Нашето лице, нашата същност като
лява и социалистическа партия е соци-
алната държава и социалната полити-

срещу огромна финансова мощ, но
твърдо решени, така, както говорихме
в опозиция на думи, сега да свършим
работа, когато сме в управление”, ко-
ментира Нинова.

В разговор със земеделските органи-
зации Министерството на земеделието
изработва механизми за налагане на

таван на
земеделските субсидии

Така, че те да се разпределят в
подкрепа на малките и средните про-
изводители, които трябва да произве-
дат и да осигурят свежи продукти за
нашата трапеза.

БСП стои зад ангажимента си за
подпомагане на българското производ-
ство, така че то да стане конкуренто-
способно. Да помогнем на производите-
лите да създават продукт с висока доба-
вена стойност, а потребителите да имат
достъп до качествени български продук-
ти, на достъпни цени, обясни Нинова.

Работи се и в посока намиране на
целева финансова подкрепа за чувст-
вителните традиционни отрасли в зе-
меделието. Това се налага с още по-
голяма спешност от тежкото състоя-
ние, в което се намират те, с оглед на
покачените цени на енергоносителите
и на фуражите.

За пръв път Министерството на зе-
меделието има бюджет, с който държа-
вата застава зад земеделските произво-
дители в размер на близо 200 млн. лв.
Това са пари извън европейските сред-
ства, които се дават като субсидия.

За един месец в министерство е въве-
ден прозрачен и диалогичен стил на
работа чрез проведени редица срещи със
земеделци от различни сектори: среща с
35 основни браншови организации, три
срещи по сектори - животновъдство, рас-
тениевъдство и преработватели, в които
са взели участие десетки организации.
Министър Иван Иванов проведе разго-
вори и с горските стопанства за пред-
стоящото намаляване на цената на
дървата за огрев за битовите потребите-
ли. Приоритет е и прекратяването на
корупцията и административния произ-
вол, какъвто ангажимент е поет в коали-
ционното споразумение. В тази връзка
е направен одит в “Напоителни систе-
ми” и е стартирало изкореняване на ко-
рупционните практики, от които много
хора се оплакват.

Нови мерки на регионално ниво за
туристическия бранш предлага ми-
нистърът на туризма Христо Прода-
нов. Ведомството ще продължи с ком-
пенсациите за бранша и през тази го-
дина. Около 2300 души са получили
първия транш на компенсации от 30
млн. лева. Предвидени са още 36 млн.
лева, за които ще може да се кандидат-
ства. Със средства от Българската бан-
ка за развитие е осигурена

кредитна линия в туризма
от 60 млн. лева

която ще е в помощ на фирмите от
бранша. За хотелиерите гратисният
период за плащане ще бъде 18 месеца.

Министър Проданов вече обсъди с
посланика на Република Грузия Н.Пр.
Тамуна Лилуашвили  възможността за
създаване на директна самолетна линия
между България и Грузия, която ще
увеличи потенциала за обмен на тури-
сти между двете държави. Проведени
бяха разговори с представители на ал-
тернативния и приключенския туризъм
за развитие на този вид туристически
продукти у нас. В подкрепа на новата
линия в политиката в областта на ту-
ризма са разговорите с известни българ-
ски личности, които да станат реклам-
ни лица пред света на страната ни.
Футболната легенда Христо Стоичков
вече е едно от лицата на българската
туристическа реклама пред света.

ÁÑÏ å ñîöèàëíèÿò ñòúëá
â óïðàâëåíèåòî
Министрите на левицата вече изпълняват
обещанията, поети пред избирателите

Юлия КУЛИНСКА

ка. Ние сме социалния стълб в прави-
телството и най-вече по това хората
ще съдят за нас. Един от най-силните
изразители на този социален вектор е
политиката по доходите. В следствие
на кризите, бедността и неравенствата
се увеличават. Нашата грижа са слаби-
те, уязвимите и бедните”, категорична
бе Нинова.

БСП продължава да отстоява пози-
цията за преизчисляване на всички
пенсии с нов средноосигурителен до-
ход, категоричен е социалният ми-
нистър Георги Гьоков. До края на юли
този нов модел на пенсионната систе-
ма ще бъде обсъден и възрастните
хора да получат онези достойни дохо-
ди, които са заслужили, които са изра-
ботили и които ще им дадат възмож-
ност за по-достоен живот.

В бюджета за 2022 г. са заложени

20 млрд. лева за социална
политика

Увеличението е с над 30% спрямо
2021 г. Детските градини и ясли стават
безплатни от 1 април т.г. С 10 на сто се
увеличават парите за издръжката на
детски градини и училища, с които ще
се платят увеличените разходи за елек-
тро- и топлоенергия, горива и вода.
Децата в предучилищните групи ще
продължат за получават безплатни за-
куски, но с увеличен бюджет за това, за
да бъде храната по-качествена.

6,5 млн. лева са заложени за транс-
порт на учениците от средищни учи-
лища и професионални гимназии в
съседни населени места. Ще се заку-
пят и нови училищни автобуси, за да
не остане и едно дете без възможност
да има достъп до образование.

Със 100 млн. лева ще се финансира
нова програма за извънкласни дейнос-
ти в училище. И тази година ученици-
те ще почиват безплатно на море, а
бюджетът се увеличава и за тази мяр-
ка. С 15 млн. лева се финансират физ-
културни салони, спортни площадки в
училище в името на здравето на деца-

та. Заработва и нова програма за ме-
диатори и социални работници в дет-
ските градини и училища. Повишават
се заплатите на учителите, на семейст-
вата за отглеждането на нашите деца.

23 млн. лева се отделят за медицин-
ско обслужване и здравни кабинети в
училищата, яслите и детските градини.
Дуалното обучение ще се финансира с
нови 6,5 млн. лева. Децата и ученици-
те ще могат да стажуват във фирми и
предприятия и след това да имат оси-
гурена работа в тях.

С 10 на сто се увеличават студент-
ските стипендии, като за това са зало-
жени 5,5 млн. лева допълнително. Вис-
шите училища ще получат 5 млн. лева
повече за научна и художествено-твор-
ческа дейност. Науката ще бъде финан-
сирана повече, като една от основните
политики за прогреса на България.

Минималната заплата става 710
лева. Толкова ще получават и майките
през втората година.

За да има всичко това, не може без
икономика, заяви Корнелия Нинова.
Ето защо правителството залага

4,8% ръст в икономиката

удвояване на капиталовите инвести-
ции. Предвиден е 30 на сто ръст във
финансирането на общините, защото
местната власт е основната власт в
държавата.

Предвижда се намаляване на безра-
ботицата до 5%, а инфлацията да пад-
не от 7,1 на 5,6%.

“Наложихме мораториум върху
увеличението на сметките на битовите
потребители. Подпомогнахме с близо
2 млрд. лева домакинствата и бизнеса
с  пряка намеса на държавата.

Напълно наша инициатива е най-
накрая да реализираме друг приоритет
от програмата на БСП - борбата с мо-
нополите в защита на гражданите. И
започнахме от мобилните оператори,
от колекторските фирми. Предстои ни
тази с частните съдебни изпълнители.
С пълното съзнание, че се изправяме

КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

В политическия си доклад пред делегатите на заседанието
на 50-ия конгрес Корнелия Нинова направи своеобразен отчет
за мястото на БСП в управлението и очерта политиките,
които представителите на социалистите отстояват
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 Г-н Божанков, една
от “червените линии”, от
които БСП заяви катего-
рично, че няма да отстъ-
пи, е реформа в съдебната
система. Кои са основни-
те промени, за които на-
стояват социалистите?

- Основните промени,
около които всички коали-
ционни партньори се обеди-
ниха, са закриване на спе-
циализираните съд и проку-
ратура, смяна на състава на
Висшия съдебен съвет, ре-
форми в КПКОНПИ, обжал-
ваемост пред съд на откази-
те за образуване на досъдеб-
но производство и др. БСП
предлага да може да се об-
жалват само отказите за за-
почване на разследване сре-
щу главния прокурор и ад-
министративните ръководи-
тели в прокуратурата, както
и за полицейско насилие.

Промените в съдебната
система не са самоцел. Те
не са част от някаква поли-
тическа игра, битка за власт
и надмощие. Става дума за
промени, които да рестар-
тират държавата, да проме-
нят посоката, да ни позво-
лят да се справим с коруп-
цията, която е причината за
ниските заплати, мизерните
пенсии и липсата на какъвто
и да е реален икономически
растеж.

От години БСП има го-
тов пакет от законодателни
и конституционни промени,
които да освободят съдеб-
ната власт от корпоративен
и политически натиск.

По време на дискусиите
за съставяне на правителст-
во беше постигнато съгла-
сие между “Продължаваме
промяната”, БСП, ИТН и
“Демократична България”,
че трябва да има законода-
телство, което да уреди по-
следиците от санкциите по
глобалния закон “Магнит-
ски”, както и че трябва да
има закон за несъстоятел-
ността на физически лица.
Единодушие имаше и за
това, че трябва да бъде от-
ложено действието на Един-
ната информационна систе-
ма на съдилищата и на Един-
ния портал за електронно
правосъдие, докато не бъдат
преработени така, че да от-
говарят на нуждите на всич-
ки участници в процеса.

Разбира се, не на послед-
но място, настояваме и за
смяна на главния прокурор
Иван Гешев. Колкото пове-

ЯВОР БОЖАНКОВ:

Ðåøåíè ñìå äà âúðíåì
äîâåðèåòî â ïðàâîñúäèåòî
Промените в съдебната система не са самоцел, а начин да рестартираме държавата
и да се справим с корупцията, казва народният представител от „БСП за България”

ЯВОР БОЖАНКОВ е роден в Горна Оряховица.
Завършил е ВТУ “Св. Св. Кирил и Методий”,
специалност право. Председател на Асоциацията
на рециклиращата индустрия в България. Съосновател
и член на сдружение “С вяра в доброто”. Носител е на
наградата “Достойните българи”. Работил е като
юрисконсулт в “Крис-Р” ЕООД. Народен представител
в 44-тото, 45-ото, 46-ото и 47-ото НС. Секретар
е на ПГ “БСП за България”. Член е на комисиите
по конституционни и правни въпроси и по околната
среда и водите, както и на подкомисията за наблюде-
ние и анализ на законодателството в съответствие
с принципите и нормите на ЕС и международните
норми за защита на правата на човека и основните
свободи и за анализ на правните последици от решени-
ята на Конституционния съд. Женен, има две деца.

Интервю на
Юлия КУЛИНСКА

че се отлага въпросът за
оставката му, толкова пове-
че поражения за съдебната
власт ще има. Но името на
главния прокурор не е важ-
но, важно е да има съдебна
система, която да не му поз-
волява да бъде “държава в
държавата”.

Решени сме да върнем
доверието на гражданите в
българския съд и прокура-
тура и да гарантираме реал-

но върховенство на закона.
 Как ще коментирате

заявената оставка от
шефа на Антикорупцион-
ната комисия Сотир Ца-
царов. От какво е провоки-
рана тя?

- Сотир Цацаров ще на-
пусне КПКОНПИ, когато
оставката му бъде гласува-
на в Народното събрание.
Тя е без мотиви. Те вероят-
но ще станат ясни в пленар-

на зала.
Новината дойде на фона

на информацията, изнесена
от премиера Кирил Петков,
че Цацаров е с отнет допуск
до класифицирана информа-
ция. От думите на ми-
нистър-председателя стана
ясно, че председателят на ан-
тикорупционното звено се е
провалил при контрола за
надеждност, извършван от
ДАНС.

 Съветът на управля-
ващата коалиция реши, че
специализираните съд и
прокуратура се закриват,
а КПКОНПИ се разделя на
две отделни комисии. С
какво ще се занимават те?

- Коалиционният съвет
разгледа и прие на свое засе-
дание, че КПКОНПИ ще се
раздели на две отделни струк-
тури, като и двете ще се уп-
равляват от колективни ор-
гани, както е в момента. Ед-
ната ще има разследващи
функции и на нея ще се раз-
чита в борбата срещу коруп-
цията. Предстои да стане
ясно дали тя ще разследва
политици и дали ще отвори
стари случаи, за които още
не е изтекла давността.

Другата структура ще се
занимава с отнемането на не-
законно придобитото имуще-
ство.

 От прокуратурата
заявиха, че закриването на
спецправосъдието ще до-
веде до прекратяване на
дела. Какво ще се случи с
тях?

- В коалиционното спо-
разумение ясно е разписа-
но, че при закриване на
спецправосъдието изрично
ще се уредят последиците за
заварени производства, така
че да не се стига до тяхното
преждевременно прекъсване
или забавяне. Драма няма.
Делата, които са започнали
в спецсъда, ще бъдат
довършени в най-кратки
срокове. Делата, които не са
образувани, най-вероятно
има такива, ще получат нов
тласък да могат да бъдат раз-
пределени много бързо.

 Партиите от управ-
ляващото мнозинство
представихте обща декла-

рация в НС, с която призо-
вахте главния прокурор
Иван Гешев сам да си
тръгне. Кои са основните
аргументи за искането на
депутатите от ПП, БСП,
ИТН и ДБ той да напусне
поста си доброволно?

- През последното десе-
тилетие сме свидетели на
пълната липса на ефективно
разследване и упражняване
на обвинителна функция от
българската прокуратура.
Корупция по високите ета-
жи на властта, олигархични
зависимости на институци-
ите. Българските граждани
изгубиха доверие в право-
раздавателните институции
и във върховенството на
закона.

Чрез доброволната си
оставка Иван Гешев трябва
да поеме отговорност за
своите действия и да даде
възможност на прокурату-
рата да изпълнява функции-
те си в защита на публичния
интерес.

 Правосъдният ми-
нистър Надежда Йордано-
ва обяви, че се подготвя ме-
ханизъм за отстраняване-
то на главния прокурор.
Какви промени в законода-
телството са необходими,
за да се случи това?

- Управляващите обмис-
лят въвеждането на меха-
низъм за временно отстраня-
ване от длъжност на главния
прокурор, ако срещу него
има разследване по данни за
извършено престъпление.
Това е в съответствие с пре-
поръките от страна на Вене-
цианската комисия. Обмис-
ля се и вариант да се опреде-
ли разследващ магистрат,
който да извършва проверки
по отношение на действията
на главния прокурор, за кои-
то има данни, че са
престъпление. Също така на
8 февруари предстои Кон-
ституционният съд да реши
дали министърът на пра-
восъдието може да иска
предсрочно прекратяване на
мандата на главния проку-
рор. Факт е, че без промени
в Конституцията голяма част
от проблемите не могат да
бъдат решени.

Êîëêîòî ïîâå÷å ñå îòëàãà
âúïðîñúò çà îñòàâêàòà íà
ãëàâíèÿ ïðîêóðîð Èâàí Ãåøåâ,
òîëêîâà ïîâå÷å ïîðàæåíèÿ çà
ñúäåáíàòà âëàñò ùå èìà

“
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Венелин МИХАЙЛОВ*

Защо се връщаме всяка го-
дина към паметта за избитите в
Аушвиц? Защо Българският ан-
тифашистки съюз и Българска-
та социалистическа партия вече
няколко години организират
мероприятия пред Паметника
на Съветската армия? Защото
ние сме солидарни с общоевро-
пейските усилия за съхранение
на паметта за зверствата на фа-
шизма и нацизма през 1939-
1945 г. Пример за такива звер-
ства е концлагерът Аушвиц (на
полски Освиенцим).

Винаги има и ще има
смисъл от подобни мероприя-
тия. Те показват решимостта на
българските антифашисти и
хора с леви убеждения да от-
стояват историческата истина
за Втората световна война - че
войната е предизвикана от най-
голямото зло на нашата съвре-
менност - фашизма.

Как се стига
до войната?

Втората световна война е
логично продължение на Първа-
та световна. Победената държа-
ва Германия търси ревизия на
Версайския договор от 1919 г.
Италия, въпреки че е победи-
тел във войната, не е удовле-
творена в териториално отно-
шение. Кризата на либералната
демокрация, все по-голямата
доминация на финансовия ка-
питал над индустриалния и по-
литическото поведение на со-
циалиста Бенито Мусолини
водят до появата на ново поли-
тическо явление в Европа и
света. Това е фашизмът.

Политическото късогледство
на италианските либерали и со-
циалисти води до установяване
на тоталитарен режим - фаши-
сткия, в Италия. Основа на фа-
шисткото управление е Нацио-
налната фашистка партия с вожд
Мусолини. Същевременно, по-
влиян от Мусолини, в Германия
Адолф Хитлер изгражда Нацио-
налсоциалистическата герман-
ска работническа партия
(НСГРП). Това наименование е
подвеждащо, тъй като става
дума не за социализъм или за-
щита на правата на работници-
те, а за нацизъм.

Нацизмът е идеологическа
разновидност на фашизма, като
се набляга от страна на Хитлер
на расовата теория. Расовата
дискриминация срещу евреи и
роми от нацистите в Германия
има за крайна цел тяхното уни-
щожение. В своята книга “Мо-
ята борба” - основната теоре-
тична разработка на нацизма -
Адолф Хитлер обосновава не-
обходимостта от война на Из-
ток, за да получи Германия сво-
ето “жизнено пространство”.
Това именно води до неизбе-
жен сблъсък между Германия и
страните-победителки в Първа-
та световна война - Великобри-
тания и Франция. Великобри-
тания и Франция тласкат целе-
насочено Хитлер към война
само със създадения през 1922
г. Съветски съюз.

СССР е първата социалис-
тическа държава в света, създа-

дена в резултат на Великата ок-
томврийска социалистическа
революция, организирана от
Ленин и Руската социалдемокра-
тическа работническа партия
(болшевики). Революцията е ус-
пешна, тъй като болшевиките
побеждават в гражданската вой-
на през 1922 г. тези, които же-
лаят реставрация на капитализ-
ма в Съветска Русия.

Мусолини и Ленин са има-
ли контакти, преди Мусолини
да еволюира от социалист във
фашист. Това обаче не означа-
ва, че Ленин е повлиян от ево-
люцията на Мусолини. Точно
обратното. Ленин и Мусолини
в началото на 20-те години на
ХХ век са идеологически
несъвместими.

Човеконенавистната
нацистка идеология

води до изграждане на концент-
рационни лагери в Германия
още през 1933-та - първата го-
дина от управлението на Хит-
лер, тогава, когато фюрерът все
още не е сигурен, че ще управ-
лява трайно. Пасивността на
западните демокрации мотиви-
ра Хитлер да иска все повече
териториални компенсации. За-
кономерно се стига до аншлуса
на Австрия - 1938 г., до Мюн-
хенското съглашение от 1938 г.,

където позорно британският ми-
нистър-председател Чембър-
лейн и френският му колега
Даладие капитулират пред Хит-
лер и Мусолини. Следва герман-
ската агресия през 1939 г. сре-
щу Чехословакия заради судет-
ските немци, останали на чехо-
словашка територия след Първа-
та световна война. Крайната
фаза е нацисткото нападение
над Полша - 1 септември 1939 г.
Преди него, за да поиска гаран-
ции за сигурността си, Съвет-
ският съюз подписва с Герма-
ния пакта “Молотов-Рибент-
роп”. Този пакт дава възмож-
ност на СССР да се подготви за
нацисткото вероломно нападе-
ние на 22 юни 1941 г.

Аушвиц или Освиенцим е
комплекс от нацистки концент-
рационни лагери, разположен в
Южна Полша, в близост до мал-
кия полски град Освиенцим.
Лагерът функционира в перио-
да 1940-1945 г. Първи началник
става оберщурмбанфюрер от
СС Рудолф Хьос.

Комплексът се състоял от
три основни лагера. “Аушвиц
1” е основан през май 1940 г. и
е служил за административен
център. Издигнат е върху ос-
новите на кирпичени дву- и
триетажни полски и австрийски
казарми. “Аушвиц 2”, известен
още като “Биркенау”, е точно
това, което обикновено се под-
разбира, като се говори за Ос-
виенцим. В него в едноетажни
дървени бараки са били държа-
ни стотици хиляди евреи, поля-
ци, цигани и хомосексуални.

Жертви на този лагер стават
повече от милион души. Стро-
ителството на тази част на ла-
гера започва през октомври
1941 г. Той имал четири газови
камери и четири крематориу-
ма. Недалеч от Освиенцим се
намирали още около 40 неголе-

ми лагера, известни като “Ауш-
виц 3”. Тази част от лагера за-
почва да функционира през май
1942 г.

В “Аушвиц 2” са били де-
портирани повече от 1,3 мили-
она души от цяла Европа, като
1,1 милиона от тях са били
убити, от които около 1 мили-
он са били евреи.

Днес останките от лагера
са достъпни като държавен
музей “Аушвиц-Биркенау”,
паметник на Холокоста и ев-
рейско гробище. От 1979 г.
тази област е част от светов-
ното културно и природно
наследство за човечеството.

Познавам хора с десни
убеждения, посетили Аушвиц
и осъзнали колко страшни са
престъпленията на нацисткия
режим на Хитлер. И точно те
смятат, че е достойно да се
чества 9 май - Деня на побе-
дата над фашизма и нацизма в
Европа!

В последно време много
хора в България, политически
осъзнати, разбират, че фа-
шизмът не бива да се повтаря
в съвременни форми, защото
може да бъде по-унищожите-
лен от фашизма през Втората
световна война!

Антифашистката
солидарност

по света расте! И това мотиви-
ра активистите на БСП и БАС
да продължат борбата срещу
неофашизма и неонацизма в

нашето скъпо отечество.
В последните 30 години от

съществуването си Българският
антифашистки съюз като орга-
низация, наследила традициите
и идеите на Съюза на активните
борци против фашизма и капи-
тализма, и БСП като организа-
ция-приемник на Българската
комунистическа партия продъл-
жават борбата срещу неофашиз-
ма и неонацизма.

Това се потвърждава не
само от решенията на 50-ия
конгрес на БСП и VII конгрес
на БАС, но и от конкретните
действия на ръководствата на
БАС и БСП, на хилядите соци-
алисти и антифашисти. Незави-
симо от трудностите, предиз-
викани от пандемията и свърза-
ните с нея ограничения, социа-
листическата партия и антифа-
шисткият съюз продължават в
новите условия да работят все-
отдайно за демократична, анти-
фашистка, справедлива и соли-
дарна България.

Пандемията доказа повече
от всякога, че човещината, со-
лидарността и емпатията са
крайно необходими за всеки
български гражданин. Полити-
ческите действия на БСП и
БАС са потвърждение за това.
Политическият разум, макар и
трудно, надделява. Защото из-
ходът от цялостната политиче-
ска и обществена криза, пре-
дизвикана от пандемията и гео-
политическия сблъсък между
световните сили, е възможен
само чрез политически консен-
сус между демократичните пар-
тии в България за преход към
социално справедливо общест-
во. Такова общество е пости-
жимо в епохата на Четвъртата
индустриална революция.

Отбелязването на 77-годиш-
нината от освобождението на
концлагеристите от Освиен-
цим е повод за размисъл. То е
поука не само за това да не
забравяме миналото. Не бива
да допускаме възраждане на
фашизма и нацизма в Европа, а
и в целия свят.

В последните две години ста-
на ясно, че неофашизмът и нео-
нацизмът не само не са изчезна-
ли като геополитически явления,
но стават все по-опасни. Ето
защо призоваваме:

Хора, бдете!

Не позволявайте екстреми-
сти да оскверняват паметници-
те на антифашистката съпроти-
ва и тези на Съветската армия
- освободителка на Европа от
кафявата чума.

Музеят в Аушвиц винаги ще
ни напомня, че не бива да за-
бравяме саможертвата на на-
шите достойни синове и дъще-
ри - герои на борбата срещу
фашизма и нацизма през Вто-
рата световна война! България
и днес има нужда от своите
достойни синове и дъщери, от-
стояващи историческата исти-
на за фашистките и нацистки
зверства! Да помним и да се
борим срещу капитализма, от
който фашизмът и нацизмът
произлизат! Без победа над ка-
питализма не може да има по-
беда над фашизма и нацизма!

Íèå ïîìíèì
Àóøâèö!
„Работата ще ви освободи!” - това е надписът, с
който ви посреща най-големият лагер на смъртта
на няколко километра от полския град Краков

Българският антифашистки съюз организира
възпоменание за жертвите на Холокоста и
77 години от събитията в Аушвиц на 27 януари,
четвъртък, от 11 часа на Паметника на
Съветската армия в София. НИЕ ПОМНИМ!

* Авторът е роден през
1989 г. в София.  Специали-
зирал е история на Източна
Европа и Русия, магистър по
нова и съвременна българска
история от СУ. Член е на РС
на БСП в “Сердика”. Секре-
тар на УС на БАС по образо-
ванието и науката
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НАКРАТКО

Ôèëõàðìîíèöèòå
ïðàçíóâàò ðîæäåíèÿ
äåí íà Ìîöàðò
Виртуозният пианист
Георги Черкин е солист
на концерта под диригентството
на Вилиана Вълчева

Роман, вдъхновен
от събития
от Втората световна
война, публикува „Сиела”

На 27 януари - рождения
ден на Волфганг Амадеус
Моцарт, Софийската филхар-
мония празнува гения в ком-
панията на виртуозния пиа-
нист Георги Черкин. Поради
заболяване на маестро Крис-
тиан Мандеал, който трябва-
ше да дирижира концерта, на
диригентския пулт ще застане
Вилиана Вълчева, която ще на-
прави своя дебют със Софий-
ската филхармония, се съоб-
щава на фейсбук страницата
на СФ. Програмата на вечерта
включва Увертюра към опера-
та “Отвличане от сарая”, Кон-
церт за пиано и оркестър 21 и
Симфония 35 “Хафнер”.

Винаги чакан с нетърпе-
ние от публиката, Георги Чер-
кин се утвърди като един от
водещите млади български
пианисти. Кариерата му за-
почва с Втория клавирен кон-

“Книгата на изгубените имена”

от Кристин Хармел издава “Сие-

ла” в превод от английски на Сто-

янка Сербезова-Леви, художник на

корицата е Стоян Атанасов, Kontur

Creative. Това е роман за дълга и

любовта, за смелостта и само-

жертвата, за семейството и иден-

тичността. Историята е вдъхнове-

на от действителни събития от

Втората световна война, когато

стотици фалшификатори рискуват

живота си, за да поддържат мре-

жите на Съпротивата. Ева Траубе

не успява да защити баща си, ко-

гато нацистите идват за него. Но

скоро ще открие, че притежава

сила, талант и смелост да защи-

тава други, да води борба и да

рискува живота си в името на

справедливостта. След като гер-

манците отвеждат баща й, Ева и

майка й са принудени да избягат от

Париж с фалшиви документи, ко-

ито тя сама е изготвила. Намират

убежище в малко планинско градче,

където Съпротивата е изградила

огромна мрежа от сътрудници. Там

Ева открива своето място, своя

талант, а заедно с тях - и истин-

ската любов. Тя е изключително

умел фалшификатор и с нейната

помощ хиляди еврейски деца могат

да преминат с нови имена граница-

та с Швейцария и да се спасят от

Холокоста и войната. Ще успее ли

обаче самата Ева да запази себе си

и своята идентичност? Каква цена

ще трябва да плати и ще успее ли

да спаси хората, които я обичат?

Възможна ли е изобщо любовта в

един свят на жестокост и посто-

янен страх?

Ученици представят
вълшебния свят
на музиката в
Столичната библиотека

Столичната библиотека е до-

макин на 27 януари от 18 ч. в

Мраморното фоайе на концерт на

ученици от Националното музи-

кално училище “Любомир Пипков”

от класовете по китара на

д-р Столина Добрева, Цветелина

Брешкова, Цветан Андреев, Тошо

Димитров и Венцислав Диков. В

програмата са включени творби

от М. Каркаси, А. Лауро, Н. Пага-

нини, Е. Вила-Лобос, Ф. Карули,

И. Албенис, Н. Кост, Л. Брауер и

др. Вход - срещу представяне на

зелен сертификат.

СНИМКА СЛАВЕЯ ЛАЗАРОВА, SOFIALIVE.BG

Иглика Трифонова

Èãëèêà Òðèôîíîâà ðúêîâîäè
ìåæäóíàðîäíîòî æóðè
íà 26-èÿ „Ñîôèÿ ôèëì ôåñò”

СНИМКА СОФИЙСКА ФИЛХАРМОНИЯ

Иглика Трифонова създава исто-
рии, които се радват на обичта на пуб-
ликата и признанието на киноспециа-
листите в цял свят. Сюжетите на ней-

ните творби трябва да минат през
сърцето й, да ги сподели с най-верни-
те си партньори, да открие актьорите
съмишленици и да преживеят заедно
раждането на всеки следващ филм. Тя
е силен борец и емоционален разказ-
вач, а през 2022 г. ще бъде председа-
тел на международното жури на 26-ия
“София филм фест”. Тя ще бъде и един
от носителите на Наградата на София
на Столичната община за принос към
изкуството на киното в България, на-
учи ДУМА от Светлана Дамянова от
пресофиса на “София филм фест”.

Междувременно стана известно, че
новият филм на сръбския режисьор
Душан Милич “Мрак”, чиято световна
премиера бе с участието му в конкурс-

ната програма на фестивала в Триест,
спечели Наградата на публиката за
най-добър пълнометражен филм. Пси-
хологическият трилър разказва исто-
рия, свързана с последиците от война-
та в Косово. Копродукцията между
Сърбия, Дания, България, Италия и
Гърция ще бъде представена у нас в
програмата на 26-ия СФФ през март.

В програмата на Триест бе пред-
ставен и “Жените наистина плачат” на
Мина Милева и Весела Казакова.
Българско-френската копродукция по-
лучи наградата на паневропейския
фонд “Евроимаж” и Съвета на Европа
в размер на 30 000 евро, които да бъдат
използвани за следващия проект на та-
лантливия дамски тандем.

церт на Рахманинов в концерт
със Софийската филхармония
през 1996 г. Активната му
концертна дейност включва
рецитали у нас и зад граница,
участия с прочути оркестри,
под диригентството на имени-
ти диригенти.

Георги Черкин продължа-
ва семейните музикални тра-
диции и преминава през обу-
чение в НМУ в София в класа
на Антонина Бонева и НМА
в класа на Атанас Куртев.
През 1997-1999 г. специали-
зира в Академията “Санта Че-
чилия” в Рим при Серджо
Пертикароли, дипломирайки
се с огромен успех.

През последните години е
награждаван за принос в раз-
витието и популяризирането
на културата у нас с “Крис-
тална лира”, “Златен век”,
“Златно перо” и др. Победи-

тел е на международните кон-
курси “Панчо Владигеров” в
Шумен, “Premio Sassari” в
Италия и “Млади музикални
дарования” в София.

Вилиана Вълчева завършва
НУИ “Добри Христов” във
Варна със специалност пиа-
но. Продължава висшето си
образование в Швейцария в
Hochschule der Kunste в Берн,
след това в Музикалната кон-
серватория в Нюшател, къде-
то учи камерна музика и опер-

но корепетиране. Паралелно
започва да се занимава с ди-
рижиране, което я отвежда в
университета за музика в
Люцерн в класа на проф. Ралф
Вайкерт, дългогодишен главен
диригент на Цюрихската опе-
ра. Младата диригентка раз-
вива успешна международна
кариера. През 2014 г. е пока-
нена за щатен диригент във
Варненската опера, а от
2021 г. е щатен диригент и в
Русенската опера.

“Католически меси” от славянски композитори ще бъдат
изпълнени на 27 януари от 19 ч. в Католическата катедрала
“Св. Йосиф” в София. Смесеният хор на БНР и неговият
главен диригент Любомира Александрова канят меломаните

Ñìåñåíèÿò õîð íà ÁÍÐ
ïåå â Êàòîëè÷åñêàòà
êàòåäðàëà â ñòîëèöàòà

СНИМКА АНИ ПЕТРОВА

на концерта, който е част от музикалните събития по повод
70-годишнината от създаването на хоровата формация на
Българското национално радио, научи ДУМА от Мая Фили-
пова. В програмата са включени Празнична меса оп. 154
(Missa Festiva) от Ал. Гречанинов и “Отче наш” (Pater Noster)
от Леош Яначек. Солисти са Янко Маринов (орган), Ди-
митър Зашев (тенор) и Ирина Първанова (арфа).

Входът за втория концерт от цикъла “Католически меси”
е свободен.
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ТЕЛЕЦ

Не се страхувайте да
промените кръга си на
общуване. Новите запо-
знанства ще бъдат ус-
пешни.

ОВЕН

Безизходни  ситуации
няма.  Има предимно
неприятни изходи и ре-
шения. Намерете реше-
нието.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Денят е подходящ да
споделите интереси и
пристрастия.  Имате
шанс да бъдете разбра-
ни.

22 май - 21 юни

РАК

Домашни работи ще
ангажират времето ви.
Други фактори ще ви
попречат да се посве-
тите на тях.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Неотдавна са  ви  се
струпали допълнителни
задължения. Опитайте
да свършите най-важ-
ните.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Киното ще работи за
вас. Най-вече би ви се
харесала интересна ко-
медия в приятна ком-
пания.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Може да ви се струва,
че вашият любим чо-
век е загубил бдител-
ността си, но не го
лъжете.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Не форсирайте събити-
ята в личния живот,
дори това прекалено да
ви се иска. Постарайте
се.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Убедете се, че знаете
къде завършва приятел-
ството и започва лю-
бовта. Ще ви е доста
лесно.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Събитията сякаш са
оцветени в мрачни то-
нове, но това е послед-
ното издихание на стар
проблем.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Обърнете внимание на
човека, който е влюбен
във вас. Струва си да
го дарите с нещо пове-
че.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

В ума и в сърцето ви
са близките приятели
и любимите ви хора,
които са далече от
вас.

ХОРОСКОП

05.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ¯ÂÌ
·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡ ’ËÒ-
ÚÓ‚‡

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 100% ·Û‰ÌË
11.00  ÛÎÚÛ‡.¡√
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ/Ô/

14.00 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.15 –Ëˆ‡ˇÚ Ì‡ ¡ˇÎ‡Ú‡ ‰‡Ï‡

‰ÂÚÒÍË Ú‚ ÙËÎÏ /2 ÒÂ-
Ëˇ/

15.15 ÃËÎË ¡‡ÚÂ!... œËÒÏ‡ Ì‡
Â‰ËÌ ‰‡ÍÂÎ ‰ÂÚÒÍË Ú‚
ÙËÎÏ

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
16.30 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË
16.40 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.20 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÍÓÏÂÌÚ‡-

ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
18.45 —ÔÓÚ “Œ“Œ
19.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 ƒÂÌˇÚ Ì‡ ·‡˘‡Ú‡ Ú‚

ÙËÎÏ /6, ÔÓÒÎÂ‰ÂÌ ÂÔË-
ÁÓ‰/

22.00 ’˙ÚÍ‡Ú‡ Ú‚ ÙËÎÏ /4
ÒÂÁÓÌ, 2 ÂÔËÁÓ‰/ (16)

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ¬ËÍËÌ„ËÚÂ Ú‚ ÙËÎÏ /6

ÒÂÁÓÌ, 9 ÂÔËÁÓ‰/ (16)
00.10 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ /Ô/
00.30 100% ·Û‰ÌË /Ô/
02.20  ÛÎÚÛ‡.¡√ /Ô/
03.15 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô ÓÚ

20:00 ˜‡Ò‡/
04.00 «Ì‡ÂÚÂ ÎË, ˜Â...
04.15 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡ /Ô/

05.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./
06.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-

Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘Ë «Î‡ÚËÏË …Ó˜Â‚
Ë ¡ËÎˇÌ‡ √‡‚‡ÁÓ‚‡

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
13.30 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ

¯ÓÛ
14.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ

÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./
15.00 ìƒÓÍÚÓ ◊Û‰Óî - ÒÂË‡Î,

ÂÔ.76
16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌË ÛÎË-

ˆËî - ÒÂË‡Î, Ò.15
ÂÔ.118

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî - ÍÛËÁ ¯ÓÛ
19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-

‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ
20.05 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌÓ ËÁ-

ÍÛ¯ÂÌËÂî - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.123

21.30 œÂÏËÂ‡: ì¬Î‡‰î - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.3 ÂÔ.15

22.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî - ‚Â˜ÂÌÓ
ÚÓÍ¯ÓÛ

23.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

23.30 ì◊˙Íî - ÒÂË‡Î, Ò.3 ÂÔ.5
00.30 ìƒ‚‡Ï‡ Ï˙ÊÂ Ë ÔÓÎÓ‚Ë-

Ì‡î - ÒÂË‡Î, Ò.11 ÂÔ.22
01.00 ì ‡ÚÓ Ì‡ ÍËÌÓî - ÔÂ‰‡-

‚‡ÌÂ Á‡ ÍËÌÓ
01.10 ì—ÚÓÎË˜‡ÌË ‚ ÔÓ‚Â˜Âî -

ÒÂË‡Î, Ò.5 ÂÔ.7
02.20 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.30 ì“˙„Ó‚ÒÍË ˆÂÌÚ˙î -

ÒÂË‡Î, Ò.15

05.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî
08.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌ-

Ì‡ ÂÏËÒËˇ
08.25 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî
09.05 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

- ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ ÏÂ‰ËˆË-
Ì‡ Ë ÔÓÎÁÓÚ‚ÓÂÌ Ì‡˜ËÌ
Ì‡ ÊË‚ÓÚ

10.00 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î - Ë-
‡ÎËÚË ¯ÓÛ Á‡ ÒÚËÎ Ë
‡ÍÚÛ‡ÎÌË ÚÂÌ‰ÂÌˆËË

11.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)
11.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
14.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)
14.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏ!î

- ¯ÓÛ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ Ì‡
Ô‡ÚÌ¸Ó ‚ ÊË‚ÓÚ‡

15.00 Ã˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓ
16.00 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
17.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË - ËÌ-

ÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
(Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)

17.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî -
ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ
Ì‡ ËÒÚËÌ‡Ú‡

18.45 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî
20.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
20.30 ì¬‡˜Í‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓ-

ÌÂÌ ÒÂË‡Î
21.35 √ÓÎˇÏ‡Ú‡ Ë„‡
22.30 ì¬Â˜ÂÂÌ ”„‡ÌÚî - ‡Á-

‚ÎÂÍ‡ÚÂÎÌÓ-ÏÛÁËÍ‡ÎÌÓ
ÚÓÍ-¯ÓÛ

23.10 ÕÂ‚ÒÍÓÚÓ ÏÂÒÚÂÌˆÂ.
œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ Ò‚Ë‰ÂÚÂÎ

00.10 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
03.15 Ã˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓ
04.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌ-

Ì‡ ÂÏËÒËˇ
04.05 ì¬‡˜Í‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓ-

ÌÂÌ ÒÂË‡Î

00.05 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î (Ô)

01.15 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î (Ô)
02.10 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
03.10 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)
04.10 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î (Ô)
05.10 ì¿ÌÚË‰ÓÚî (Ô)
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î (Ô)
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
07.20 ì¿ÌÚË‰ÓÚî (Ô)
07.45 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î (Ô)
08:45 “¬ Ô‡Á‡
09.00 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î (Ô)
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15:10 “¬ Ô‡Á‡
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ì¿ÌÚË‰ÓÚî
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î
21.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)
22.00 “¬ Ô‡Á‡
22.15 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ (Ô)
22.45 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
23.20 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)

ПЕТЪК СЪБОТА НЕДЕЛЯДНЕС
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ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР

œÂÌ‡ÒˇÌÂ ÏÓ˘ËÚÂ Ì‡ Ò‚.
…Ó‡Ì «Î‡ÚÓÛÒÚ

Õ‡ 27 ˇÌÛ‡Ë ˆ˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜Ë-
Ú‡ ÔÂÌ‡ÒˇÌÂ ÏÓ˘ËÚÂ Ì‡ Ò‚. …Ó‡Ì
«Î‡ÚÓÛÒÚ. “Ó‚‡ ÒÂ Â ÒÎÛ˜ËÎÓ ÚÓ˜-
ÌÓ Ì‡ Ú‡ÁË ‰‡Ú‡ ÔÂÁ 438 „Ó‰ËÌ‡.

…Ó‡Ì «Î‡ÚÓÛÒÚ ÔÂ‰‡Î ¡Ó„Û
‰Ûı ‚ 407 „. Ì‡ ÓÍÓÎÓ 60-„Ó‰Ë¯-
Ì‡ ‚˙Á‡ÒÚ. “ÓÈ Â ·ËÎ ÂÔËÒÍÓÔ Ì‡
 ÓÌÒÚ‡ÌÚËÌÓÔÓÎ ¯ÂÒÚ Ë ÔÓÎÓ‚Ë-
Ì‡ „Ó‰ËÌË, ‡ ‚ Á‡ÚÓ˜ÂÌËÂ ÔÂÍ‡-

‡Î ÚË „Ó‰ËÌË Ë ÚË ÏÂÒÂˆ‡.
«‡‡‰Ë Ô‡ÁÌËÍ‡ ¬˙Á‰‚ËÊÂÌËÂ Ì‡
—‚ÂÚËˇ Í˙ÒÚ √ÓÒÔÓ‰ÂÌ,  ˙ÒÚÓ‚-
‰ÂÌ, ÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ô‡ÏÂÚÚ‡ ÏÛ
ÌÂ ‚ ‰ÂÌˇ Ì‡ ÒÏ˙ÚÚ‡ ÏÛ 14 ÒÂÔ-
ÚÂÏ‚Ë, ‡ Ì‡ 13 ÌÓÂÏ‚Ë.

œ‡ÏÂÚÚ‡ ÏÛ ÒÂ ˜ÂÒÚ‚‡ Ë Ì‡ 30
ˇÌÛ‡Ë (‰ÂÌ Ì‡ Ò‚ÂÚËÚÂ “Ë —‚ÂÚË-
ÚÂÎË), Á‡Â‰ÌÓ Ò˙Ò Ò‚ÂÚË ¬‡ÒËÎËÈ
¬ÂÎËÍË Ë Ò‚ÂÚË √Ë„ÓËÈ ¡Ó„ÓÒÎÓ‚.

÷˙Í‚‡Ú‡ ‚˙ÁÔÓÏÂÌ‡‚‡ Ì‡ 27
ˇÌÛ‡Ë Ë ‰ÂÌˇ, ‚ ÍÓÈÚÓ ÔÂÁ 438
„Ó‰ËÌ‡ Ò‚ÂÚËÚÂ ÏÛ ÏÓ˘Ë ·ËÎË

ÔÂÏÂÒÚÂÌË ÓÚ  ÓÒÚ‡Ï‡ ‚  ÓÌ-
ÒÚ‡ÌÚËÌÓÔÓÎ, ÚÓ„‡‚‡¯Ì‡Ú‡ ÒÚÓÎË-
ˆ‡ Ì‡ ¬ËÁ‡ÌÚËÈÒÍ‡Ú‡ ËÏÔÂËˇ
(‰ÌÂ¯ÂÌ »ÒÚ‡Ì·ÛÎ).

Õ‡ 27 ̌ ÌÛ‡Ë ÒÂ ‚˙ÁÔÓÏÂÌ‡‚‡
Ú˙ÊÂÒÚ‚ÂÌÓÚÓ ‚˙˘‡ÌÂ Ì‡ Ò‚Â-
ÚËÚÂ ÏÛ ÏÓ˘Ë ÓÚ  ÓÏ‡Ì‡ ‚  ÓÌ-
ÒÚ‡ÌÚËÌÓÔÓÎ Ë ÔÓÎ‡„‡ÌÂÚÓ ËÏ ‚
ˆ˙Í‚‡Ú‡ ì—‚. ¿ÔÓÒÚÓÎËî, Í˙‰ÂÚÓ
·ËÎ‡ ÔÓ„Â·‡Ì‡ Ë ÔË˜ËÌËÚÂÎÍ‡-
Ú‡ Ì‡ ÌÂ„Ó‚ËÚÂ ÒÚ‡‰‡ÌËˇ, ËÏÔÂ-
‡ÚËˆ‡ ≈‚‰ÓÍÒËˇ, Ò˙ÔÛ„‡ Ì‡ ËÁ-
ÚÓ˜ÌËˇ ËÏÔÂ‡ÚÓ ¿Í‡‰ËÈ. ¡ÓÒ-
ÙÓ˙Ú ÔÓ˜ÂÌˇÎ ÓÚ ÎÓ‰ÍËÚÂ Ì‡
ÔÓÒÂ˘‡˜ËÚÂ, Í‡ÍÚÓ ·ËÎÓ Ë ÔË
‚˙˘‡ÌÂÚÓ Ì‡ Ò‚ÂÚËÚÂÎˇ ÓÚ
Ô˙‚ÓÚÓ Á‡ÚÓ˜ÂÌËÂ. —ËÌ˙Ú Ë
‰˙˘ÂˇÚ‡ Ì‡ ¿Í‡‰ËÈ Ë ≈‚‰ÓÍÒËˇ
- “ÂÓ‰ÓÒËÈ II Ë ÒÂÒÚ‡ ÏÛ œÛÎıÂ-
Ëˇ, ÒÂ ÏÓÎÂÎË ÔÂ‰ „Ó·ÌËˆ‡Ú‡
Ì‡ Ò‚ÂÚË …Ó‡Ì «Î‡ÚÓÛÒÚ Á‡ ÓÔÓ-
˘‡‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ÚÂıÌËÚÂ Ó‰ËÚÂÎË.
œÂÁ ‚ÂÏÂ Ì‡ À‡ÚËÌÒÍ‡Ú‡ ËÏÔÂ-
Ëˇ Ò‚ÂÚËÚÂ ÏÛ ÏÓ˘Ë ·ËÎË ÓÚÌÂ-
ÒÂÌË ‚ –ËÏ Ë ÒÂ„‡ ÔÓ˜Ë‚‡Ú ‚ Í‡-
ÚÂ‰‡Î‡Ú‡ ì—‚ÂÚË œÂÚ˙î.

»Á ìΔËÚËˇ Ì‡ Ò‚ÂÚËËÚÂî. —ËÌÓ-
‰‡ÎÌÓ ËÁ‰‡ÚÂÎÒÚ‚Ó, —ÓÙËˇ, 1991
„Ó‰ËÌ‡, ÔÓ‰ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡ Ì‡ œ‡ÚÂ-

ÌËÈ, ÂÔËÒÍÓÔ ÀÂ‚ÍËÈÒÍË Ë ‡ıËÏ‡Ì-
‰ËÚ ‰- ¿Ú‡Ì‡ÒËÈ (¡ÓÌ˜Â‚)

≈‰Ì‡ ÓÚ Ì‡È-ÁÌ‡˜ËÏËÚÂ ÎË˜-
ÌÓÒÚË ‚ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ì‡  ÷˙Í‚‡Ú‡

—‚. …Ó‡Ì «Î‡ÚÓÛÒÚ (349-407)
Â Á‡·ÂÎÂÊËÚÂÎÂÌ ÔÓÔÓ‚Â‰ÌËÍ Ë
·Ó„ÓÒÎÓ‚. ŒÒÚ‡‚ËÎ Â Ì‡È-„ÓÎˇÏÓ-
ÚÓ ÔÓ Ó·ÂÏ ·Ó„ÓÒÎÓ‚ÒÍÓ Ú‚Ó˜ÂÒÚ-
‚Ó ‚ »ÁÚÓ˜Ì‡Ú‡ ˆ˙Í‚‡. ŒÚ Á‡Ô‡‰-
ÌËÚÂ ˆ˙ÍÓ‚ÌË ÔËÒ‡ÚÂÎË Ò ÌÂ„Ó
ÏÓÊÂ ‰‡ ÒÂ Ò‡‚ÌË Ò‡ÏÓ ¿‚„ÛÒÚËÌ
¡Î‡ÊÂÌË. Õ‡È-ËÁ‚ÂÒÚÌ‡ Â ì—‚.

¡ÓÊÂÒÚ‚ÂÌ‡ ÀËÚÛ„Ëˇ Ì‡ Ò‚. …Ó‡Ì
«Î‡ÚÓÛÒÚî, ÍÓˇÚÓ ÒÂ ËÁ‚˙¯‚‡
ÔÂÁ ˆˇÎ‡Ú‡ „Ó‰ËÌ‡, ÓÒ‚ÂÌ ‚ ‰ÌË-
ÚÂ, ÔÂÁ ÍÓËÚÓ Â ÔÂ‰‚Ë‰ÂÌÓ ‰‡ ÒÂ
ËÁ‚˙¯‚‡ Ò‚. ¬‡ÒËÎËÂ‚‡ Ë Ò‚.
œÂÊ‰ÂÓÒ‚Â˘ÂÌ‡ ÎËÚÛ„Ëˇ.

–Ó‰ÂÌ Â ‚ ¿ÌÚËÓıËˇ —ËËÈÒÍ‡
‚ „˙ÍÓ-ÒËËÈÒÍÓ ÁÌ‡ÚÌÓ ÒÂÏÂÈÒÚ-
‚Ó. ¡‡˘‡ ÏÛ —ÂÍÛÌ‰ ·ËÎ ‚ÓÂÌ‡-
˜‡ÎÌËÍ, ‡ Ï‡ÈÍ‡ ÏÛ ¿ÌÚÛÒ‡ ËÁÔÓ-
‚ˇ‰‚‡Î‡ ıËÒÚËˇÌÒÍ‡Ú‡ ‚ˇ‡. …Ó‡Ì
Û˜Ë ÔË ÂÁË˜ÂÒÍËÚÂ Û˜ÂÌË ÙËÎÓ-
ÒÓÙË ÀË·‡ÌËÈ Ë ¿Ì‰‡„‡ÙËÈ ‚
Ó‰ÌËˇ ÒË „‡‰, ‡ ÔÓ-Í˙ÒÌÓ ‚ ¿ÚË-
Ì‡ - Í‡ÒÌÓÂ˜ËÂ Ë ÙËÎÓÒÓÙËˇ.
—ÎÂ‰ Í‡ÚÓ Á‡‚˙¯ËÎ Ó·‡ÁÓ‚‡ÌË-
ÂÚÓ ÒË, …Ó‡Ì ÒÚ‡Ì‡Î ‡‰‚ÓÍ‡Ú Ë
ÔÓÒÚ˙ÔËÎ Ì‡ „‡Ê‰‡ÌÒÍ‡ ÒÎÛÊ·‡
Í‡ÚÓ Á‡˘ËÚÌËÍ ‚ Ò˙‰Â·ÌË ‰ÂÎ‡.
œÓÍ˙ÒÚÂÌ Â, ÍÓ„‡ÚÓ Â Ì‡ 26 „Ó‰Ë-
ÌË, Ë ÒÚ‡‚‡ ‡ÒÍÂÚ. —Î‡‚‡Ú‡ ÏÛ
‡ÒÚÂ Ë Â Ì‡Â˜ÂÌ «Î‡ÚÓÛÒÚ Á‡‡-
‰Ë ÌÂ„Ó‚ÓÚÓ Í‡ÒÌÓÂ˜ËÂ.

œÂÁ 398 „. ÔÂÁ‚ËÚÂ …Ó‡Ì Â
ıËÓÚÓÌËÒ‡Ì Á‡ ‡ıËÂÔËÒÍÓÔ Ì‡
 ÓÌÒÚ‡ÌÚËÌÓÔÓÎ. ƒÓ Í‡ˇ Ì‡ ÊË-
‚ÓÚ‡ ÒË Â ÊÂÚ‚‡ Ì‡ ˆ˙ÍÓ‚ÌË
ËÌÚË„Ë Ë ÔÂÒÎÂ‰‚‡ÌÂ, ÌÓ ÌÂ
ÔÂÍ‡Úˇ‚‡ Ò‚ÓˇÚ‡ ÏËÒËÓÌÂÒÍ‡
Ë ÔÓÔÓ‚Â‰ÌË˜ÂÒÍ‡ ‰ÂÈÌÓÒÚ.



Mecтнитe aмepикaнcки индиaнци кръщавали децата cи

на пъpвoтo нeщo, кoeтo видят, cлeд кaтo излязaт oт

кoлибитe cи, вeднaгa cлeд paждaнeтo. Oттaм и вcички

oнeзи cтpaнни имeнa, зa кoитo cмe чyвaли: Ceдящият

бик, Teчaщa вoдa, Студеният вятър, Бялото слънце...

ЗНАЕТЕ ЛИ, ЧЕ:

ЧЕТВЪРТЪК
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ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

œ˙‚Ë Á‡Ï. „Î‡‚ÂÌ
Â‰‡ÍÚÓ
ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡
«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg
ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ –‡‰ÓÒÚËÌ‡ ¡Î‡„ÓÂ‚‡

¡⁄À√¿–»fl: œ‡‚ÎÂÚ‡ ƒ‡‚Ë‰Ó‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
215; ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡ - 230;
–ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ - 224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: √ÂÓ„Ë ’ËÒÚÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 220;
“‡Ìˇ √ÎÛı˜Â‚‡ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232
◊≈“»¬Œ: ¿Î¸ÓÌ‡ ÕÂÈÍÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 239;
¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚ - ìœ‡‰ÓÌî;
’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
245; Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –ÓÒËˆ‡ ¿Ì„ÂÎÓ‚‡
‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206;
ÃËı‡ÂÎ‡  ‡ÚÂËÌÒÍ‡

√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã» » Œ¡fl¬»: fiÎËˇ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚‡ - 205;
0879326034; e-mail: reklama@duma.bg, obiavi@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg, ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈

ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg

ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

√≈Œ–√»  ¿ƒ”–»Õ, ‡ÍÚ¸Ó
 –¿—»Ã»– œ–≈ÃflÕŒ¬,
ÔÂ‰ÒÂ‰‡ÚÂÎ
Ì‡ —˙˛Á‡ Ì‡ Ú‡ÍËÈÒÍËÚÂ
‰ÛÊÂÒÚ‚‡ ‚ ¡˙Î„‡Ëˇ
Œ–’¿Õ Ã”–¿ƒ, ËÁÔ˙ÎÌËÚÂÎ,
ÏÛÁËÍ‡ÎÂÌ ÔÓ‰ÛˆÂÌÚ
œ≈“⁄– ƒ»Ã»“–Œ¬, ·Ë‚¯
ÏËÌËÒÚ˙ Ì‡ ËÍÓÌÓÏËÍ‡Ú‡
Ë ÂÌÂ„ÂÚËÍ‡Ú‡
—¬≈“À¿ ƒ»Ã»“–Œ¬¿-
œ»Ÿ» Œ¬¿, ‰‚ÛÍ‡ÚÌ‡
Â‚ÓÔÂÈÒÍ‡ ̄ ‡ÏÔËÓÌÍ‡
Ì‡ 100 ÏÂÚ‡ Ò ÔÂÔˇÚÒÚ‚Ëˇ
’–»—“Œ Ã¿– Œ¬, ÓÎËÏÔËÈÒÍË,
Ò‚ÂÚÓ‚ÂÌ Ë Â‚ÓÔÂÈÒÍË
¯‡ÏÔËÓÌ Ì‡ ÚÓÂÌ ÒÍÓÍ

НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

œÓÌÓ‡ÍÚËÒ‡ ÒÂ ËÁÔÓ‚ˇ‰‚‡:
- ŒÚ˜Â, Ò˙„Â¯Ëı!
- «Ì‡Ï, „ÎÂ‰‡ı...

В Китай създадоха робот, който кара
ски, съобщи “Синхуа”. Устройството, зад
което стои екип от шанхайския универси-
тет Цзяотун, е качено на шест крака, а два
от тях държат щеките. Когато се спуска
по склон, може да ускорява, да завива и да
спира. Освен това избира трасето си и
заобикаля препятствия. В демонстрация-
та роботът скиор се е движел със ско-
рост над 10 метра в секунда, като е изми-
нал повече от 400 метра по писта с на-
клон 18 градуса. В бъдеще разработката
може да се използва като патрул и в
спасителни операции в снежни райони.

Поли Генова е призната за най-слушана-
та българска изпълнителка за изминалата
година. В официалната класация за най-
излъчвана песен в родния ефир безспорните
хитове на певицата Last Night и No More
заемат съответно първо и трето място.
Нашето момиче изпревари дори артисти от
ранга на хитмейкъра и носителя на четири
статуетки “Грами” Ед Шийрън и руската
сензация Zivert.

2021 година бе изключително успешна
за Поли Генова и изпълнителката изненада
своите почитатели с нови хитове. Песента
Last Night стана любима от самото й изда-
ване и получи международно признание с
ротации в най-известния музикален канал в
света MTV. Парчето No More пък, освен
топ хит, е и изключително личен за Поли
Генова проект. Композицията разказва лю-
бовната история между нея и половинката
й Джоузеф, който дебютира пред камера в
клипа към песента.

В края на 2021 г., само два дни след като

Ïåñåí íà Ïîëè Ãåíîâà
å íîìåð åäíî â åôèðà

роди прекрасната Леа Катрин и стана майка
за втори път, Поли представи и новата си
песен Na Na, с която отново се нареди на
първите позиции в родните чартове. Синг-
лите на изпълнителката се разпространяват
дигитално във всички платформи от Warner
Music чрез “Орфей мюзик”.

Освен хитовете, които подари на фено-
вете си, изпълнителката зарадва публиката
и с три невероятно успешни концерта в
Пловдив, София и Созопол.

“Музиката е моят начин да предавам
емоция, да зареждам с положителна енергия
и да вдъхновявам слушателите. А страхот-
ното представяне на Last Night и No More
е огромно признание за целия екип, с който
работя, и ме прави изключително горда. Бла-
годаря за любовта и положителната енергия
- именно те ме мотивират да продължавам
напред. С екипа ми сме подготвили неверо-
ятни изненади за новата година и сме
нетърпеливи отново да изненадаме и зарад-
ваме публиката”, сподели Поли Генова.

Изпълнителката се радва на
успехи не само в професионален,
но и в личен план

Снимането на астронавти и
орбитални сцени пред зелен
екран скоро може да остане в
миналото, след като стана ясно,
че американска компания ще
открие телевизионно и филмо-
во студио в Космоса. От Space
Entertainment Enterprise уточни-
ха, че изграденият от тях модул
ще излъчва още стрийминг
съдържание, развлекателни пре-
давания и спорт. Откриването е
планирано за края на 2024 г.

Плановете за модула включ-
ват провеждане на филмови, те-
левизионни, музикални и спорт-
ни събития, както и присъствие
на артисти, продуценти и твор-
ци, които искат да създават
съдържание в нискоорбитална
микрогравитационна среда.

Îòêðèâàò
ôèëìîâî
ñòóäèî
â Êîñìîñà

Продуцентите на Том Круз
планират вече да го
снимат в орбита

Най-слушаната българска изпълнителка за 2021 г.
изпревари носител на „Грами” и руска поп сензация

10 000 ÷àñòè íà øåäüîâúðà „Öåëóâêàòà”
ïðîäàâàò äèãèòàëíî çà Ñâ. Âàëåíòèí

Най-известното изображение на двойка влю-
бени - “Целувката” на Густав Климт, се предлага
за продажба в ограничен брой за Свети Валентин.
Дигиталното копие с висока резолюция ще бъде
разделено на мрежа 100 x 100, което ще доведе до
10 000 неподражаеми отделни части. Те ще се
предават като незаменими токени или NFT.

Процесът вече започна и всички заинтересо-
вани имат възможност да се регистрират за по-
купка на платформата thekiss.art. На 9 февруари
купувачите ще получат разрешение да придобият
NFT на част от дигитализираната “Целувка” и ще
могат да завършат сделката. 10 000 сегмента от
творението ще бъдат разпределени на случаен

СНИМКА GUSTAV-KLIMT.COM

“Целувката” (“Любовниците”)
на Климт е едно от
най-популярните произведения
на изкуството в света

принцип. Ако продажбите са превишени, разпре-
делението на 10 000 NFT ще бъде решено чрез
лотария. Официалното пускане на NFT ще се
проведе за Свети Валентин на 14 февруари.

Сеченето е процес на отпечатване, чрез кой-
то дигиталното изкуство става част от блокчей-
на, а това гарантира, че всеки NFT е непроменим
и защитен от фалшификации. Търговците могат
да се регистрират и като собственици на своето
произведение в платформата thekiss.art, където
картината може да бъде разгледана в нейната
цялост. Тази регистрация може да послужи и
като “декларация за любов” - точно навреме за
Свети Валентин.
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И ДерНовак
Джокович
с 19-а титла
от Шлема

16

Стр. 15

ЧЕТВЪРТЪК
27 ЯНУАРИ

5

СНИМКA БГНЕС

Алберт Попов даде 9-и резултат в I манш в нощния слалом в Шладминг

Àëáåðò Ïîïîâ
å 11-è â Øëàäìèíã
Българинът изравни най-добрия си резултат за сезона

Най-добрият български скиор-алпиец
Алберт Попов изравни своето най-добро
класиране за сезона в Световната купа,
след като завърши 11-и в нощния слалом
в Шладминг, Австрия.

На любимото си трасе Аби даде де-
вето време в първия манш, след което
направи предпазливо, но изчистено откъм
грешки, второ спускане по легендарната
писта “Планай”. В него той даде 12-и
резултат и се смъкна с две места, но
изравни най-доброто си класиране за
сезона. Със спечелените 24 т. Аби има
85 и разделя 21-во място в класирането
на слалом с Михаел Мат (Ав), който
пропусна старта в Шладминг.

Първият път, в който Попов завърши
11-и, бе на другия нощен слалом - в
Мадона ди Кампильо преди Коледа.

Победата грабна германецът Линус
Щрасер. Той записа едва втора победа в
кариерата, като първият му триумф бе
на слалома в Загреб миналия януари.

Той е първият германец, триумфирал
в слалома в Шладминг след Армин Бит-
нер на 12 януари 1990 г., припомнят
статистиците. Втори само на 0,03 сек.
зад Щрасер остана Атле Лий Макграт
(Нор). За радост на домакините, място на
подиума намери и Мануел Фелер, оста-
нал на 0,39 сек. Австриецът бе най-бърз
във второто спускане и така скочи с цели
25 места спрямо класирането си след
първото спускане.

КОНТРОЛИ
Славия - Локо СФ 1:2; Хебър - Ду-

каджини (Клина, Кос) 1:1; Струмска
слава - Спортист Св 0:2; Спартак Вн
- Раднички (Крагуевац, Сър) 1:1; Пи-
рин Разл - Марек 0:2.

КУПА НА АФРИКА,
1/4-ФИНАЛИ
СЕНЕГАЛ - Кабо Верде 2:0; МА-

РОКО - Малави 2:1.
ТЕНИС
“АУСТРЕЛИЪН ОУПЪН”
1/4-ФИНАЛИ
мъже: СТЕФАНОС ЦИЦИПАС

(Гър, №4) - Яник Синер (Ит, №10) 6:3,
6:4, 6:2; Феликс Оже-Алиасим (Кан,
№11) - ДАНИИЛ МЕДВЕДЕВ (Рус,
№2) 7:6 (4), 6:3, 6:7 (2), 5:7, 4:6.

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ 3
15.00 Лудогорец - Висла Плоцк
Квалификации за СП, зона Азия
19.15 Саудитска Арабия - Оман

ПО ДИЕМА СПОРТ
12.00 Япония - Китай
16.30 Иран - Ирак

ПО ДИЕМА СПОРТ 2
11.10 Австралия - Виетнам
14.00 Ливан - Корея
17.00 ОАЕ - Сирия

ПО НОВА СПОРТ
Купа на Азия (жени)
10.00 Япония - Корея
16.00 Австралия - Тайланд

БАСКЕТБОЛ
21.30 Бургос - Тенерифе

ПО МАКС СПОРТ 1
21.00 Олимпиакос -
Цървена звезда

ПО ЕВРОСПОРТ 1
СНУКЪР
10.55 “Германия Мастърс”

ПО ЕВРОСПОРТ 2
ТЕНИС
10.00 и 3.00 “Аустрелиън оупън”

РЕЗУЛТАТИ

Лидерът след първия манш Крис-
тофър Якобсен (Шв) изпусна шанса да
запише първа победа в кариерата си,
след като отпадна още на третата врата
във втория.

Подобна бе съдбата и на олимпий-
ския шампион от Ванкувър 2010 Джу-
лиано Рацоли, който бе втори след
първото спускане. Италианецът обаче
сбърка малко по-късно по трасето на
втория манш.

Това позволи на Щрасер да стигне до
успеха, с което той става шестият разли-
чен победител в шесте слалома от нача-
лото на сезона в Световната купа. До
момента победи взеха Клеман Ноел (Фр),
Себастиан Фос-Солевог (Нор), Йоханес
Щролц (Ав), Лукас Бротен (Нор) и Дейв
Райдинг (Вбр).

В Шладминг бе последният старт на
алпийците преди Олимпиадата в Пекин,
която започва на 4 февруари.

Виктор Касай става
шеф на реферите

НАКРАТКО

Пристигналият в лагера на “сините” в Бе-
лек Филип Кръстев премина медицински пре-
гледи и ще подпише с Левски за 6+6 месеца.
Очаква се още в събота Филип да дебютира с
№30 на фланелката.

Юношата на Славия пристигна в Турция, след
като преговорите с Манчестър Сити приключили
успешно.

Треньорът на Левски Станимир Стоилов му е
обещал редовно да играе, но държеше да го привле-
че за повече време. Мъри иска Кръстев да замести
преминалия в Черноморец Одеса Борислав Цонев.
Близнакът на Боби - Ради Цонев, ще получи него-
вия №10 и ще освободи досегашния №21.

Знаменитият унгарски рефер

от близкото минало Виктор Касай

официално бе назначен за председа-

тел на Съдийската комисия към

БФС.  Арбитърът, свирил финала

на Шампионската лига през 2011

г., подписа договор за година и

половина. Унгарецът ще пребивава

в България постоянно, за да може

да ръководи пълноценно работата

на родните футболни съдии. Дого-

вор с БФС подписа и дългогодиш-

ният му асистент по футболните

терени Георги Ринк, който ще заеме

позицията на заместник-председа-

тел на Съдийската комисия.

Ôèëèï Êðúñòåâ ùå
èãðàå ñ ¹30, Ðàäè
Öîíåâ âçèìà ¹10Станимир Беломъ-

жев заслужи сребро
на Европейското пър-
венство по ски-ориен-
тиране в Чепеларе.
Българският ас за-
върши втори на дълга-
та дистанция, като по
30-километровото
трасе изостана само
на 20 сек. след Йор-
ген Баклид (Нор).
Бронза взе Андрей
Ламов (Рус).

“Тежко състезание,
обикновено изминава-
ме разстоянието за

Олимпийската ни шампионка от То-
кио 2020 Стойка Кръстева получи по-
редно признание за невероятната си ка-
риера. Златната медалистка от Игрите в
японската столица миналата година бе
наградена от Пресклуб “България” със
“Златна ръкавица”. Призът й бе връчен
за цялостното представяне през години-
те. Тя е двукратна световна вицешампи-
онка и има две европейски титли.

“Благодаря за това признание. За мен
е чест, но това е оценка на труда на всич-
ки хора, които са били около мен през
годините. Винаги съм казвала, че без хора-
та до мен това нямаше как да се случи”,

Åâðîñðåáðî çà Ñòàíèìèð
Áåëîìúæåâ â ×åïåëàðå

около 90 минути, сега
ни бяха необходими
120... При температу-
ра -12 градуса, силен
вятър и снеговалеж
съм щастлив, че стиг-
нах до медалите. Това
отличие е важно както
за мен, така и за
българското ориенти-
ране, което отново
доказа, че е способно
на европейски и све-
товни успехи. Надявам
се това да бъде забеля-
зано от хората, от ко-
ито зависи развитието

на спорта у нас”, за-
яви Беломъжев.

Той завърши 4-ти в
спринтовата дистан-
ция, а счупен автомат
на ската му го лиши от
медал и в средната дис-
танция, където водеше
до пета точка. Тогава,
по средата на разстоя-
нието, в пасаж с малко
по-дълбок сняг ската
му се заби в скрит
замръзнал клон, който
счупи автомата и
възпрепятства пътя на
българина към финала.

 СНИМКА БФ БОКС

Íîâî îòëè÷èå çà Ñòîéêà Êðúñòåâà
заяви Стойка и допълни, че в последните
месеци децата, които тренират при нея и
Борислав Георгиев в БК Локомотив Сф,
са се увеличи и вече са 110. Тя изрази
надежда, че след олимпийското злато като
състезател, мечтае да допринесе за такъв
успех и на свой възпитаник.

Президентът на БФ Бокс Красимир
Инински също поздрави Кръстева. “Как-
вото и да кажа за Стойка, ще е малко.
Убеден съм, че заедно с нея ще
продължим да постигаме победи и да
покоряваме върхове. Имаме сериозни
планове и с много работа ще успеем”,
каза шефът на боксовата ни федерация.


